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 63שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 28.12.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o מועצהחבר  - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר שחר האס 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o  מועצה חבר - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 
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o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר מורן ישראל 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o מנהל אגף תקציבים  - מר רחמים בינוני 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 :נעדרו 

o  חבר מועצה -מר בוזגלו מיקאל 

o  חברת מועצה -גב' מסילתי כהן שני 

o  חבר מועצה -שי מר קינן 
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 על סדר היום:

 .2023אישור התקציב הרגיל לשנת  .1

 .2023-2024אישור תקציב הפיתוח לשנת  .2

 . 2022תב"רים לסגירה לשנת  .3

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 557פרוטוקול מס'  63

 .2023אישור התקציב הרגיל לשנת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .1

 .2023-2024אישור תקציב הפיתוח לשנת  אשרה ברוב קולות את מועצת העיר .2

 . 2022תב"רים לסגירה לשנת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .3

 פרוטוקול

. על סדר היום, 63טוב חברים אני פותח את הישיבה שלא מן המניין מספר  מר מוטי ששון:

. לאחר מכן נדון בתקציב הפיתוח. אז 2023 אישור התקציב הרגיל לשנת

ברשותכם אני אפתח. טוב, חברים. קובי. ניגשים להצעת התקציב, רק 

 התב"ר טוב חברים.

 

 2023אישור התקציב הרגיל לשנת  .1

 

ש"ח הן בצד ההכנסות והן  1,655,743,000-מסתכם ב 2023התקציב לשנת  מר מוטי ששון: 

לתקציב הבלתי רגיל, וההשקעה  בצד ההוצאות. אנחנו אחר כך נגיע

-ש"ח ההשקעה פר תלמיד מסתכמת ל 8,362-הממוצעת לתושב עלתה ל

כאשר זה מתחלק שני שליש ושליש. זאת אומרת שני שליש  ₪ 18,255

ש"ח זה על חשבון הארנונה שאנחנו  6,000מקבלים ממשרד החינוך ושליש, 

מעלים את  גובים. קודם כל באופן טבעי אני די שמח שכל שנה אנחנו

ההשקעה פר תושב וגם את ההשקעה פר תלמיד באופן ריאלי וזה מה שחשוב. 

וזו גם תהיה מחויבות שלנו להמשיך לפתח את העיר בכל התחומים תוך 

שמירה על סדרי עדיפויות אחראיים ונעשה את זה באותה הצלחה תוך מענה 

לקחת  לכל האוכלוסייה בכל הענפים והשירותים השונים. אני רוצה תמיד

אחוז מה שמאפשר לנו להפנות הרבה משאבים  29מספרים. עלויות השכר הן 

לתקציבי פעולות למען התושבים. ככל שההוצאות, עלויות השכר קטנות 
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יותר, תקציבי הפעולה גדולים יותר שהם מיועדים ישירות לתושבים. אני 

הגדיל אתן לכם אינדיקציה לגבי מה שאנחנו עושים כל השנה. אנחנו מנסים ל

את ההכנסות של העירייה באופן שיטתי וקבוע והכנסות העירייה בארנונה 

זה עסקים. בעבר  54%-זה מגורים ו 46%, 46%מול  54% 46%-כבר הגענו ל

זה היה מאוד נמוך. בעבר זה היה נמוך יותר. המודל הכי אטרקטיבי זה 

. תל עיריית תל אביב אבל אני לא חושב שמישהו יכול להגיע לרמות האלה

וכמה אחוזים,  30אחוז,  30אחוז לעניין של העסקים ורק  70אביב זה בערך 

 למגורים.

 באמת? מר יעקב מזרחי:

 כן. אנחנו נחשבים בין הגבוהים. מר מוטי ששון:

 אם אני לא טועה. 73-27הם אפילו  מר אמנון ארץ קדושה:

 בגלל זה הארנונה שם נמוכה של הדיור. מר יעקב מזרחי:

 לא שומע. שון:מר מוטי ש

 בתל אביב הארנונה מאוד נמוכה בדיור. מר יעקב מזרחי:

 תלוי אבל תבדוק.  מר מוטי ששון:

 יחסית. מר יעקב מזרחי:

לא, לא. יש להם חיוב היסטורי דבר שהם לקחו והסוג הזה של הארנונה  מר מוטי ששון:

ו למגורים הם הכניסו את השנה. זאת אומרת הם הכניסו נגיד הדירות שנבנ

' וכל אלה הן דירות ישנות שיש אחזקה גדולה עליהן. ואז 50-', ה40-בשנות ה

הם נתנו להם מחיר מיוחד. אבל גם פה זה היה ובתקופה של רום שינו ואמרו 

' כולם אזור 91-מכל מי ששיפר, הגדיל את הדירה שלו או בנה מחדש משנת 

היחידה שיש לה א' אז אצלם יש הגדרה של גיל הבניין. אני חושב שזו העיר 

גיל הבניין. טוב, לפני שאני אתן לאנשי המקצוע רק רציתי שתדעו, יתייחס 

בתי אב ואני  69,550לזה גם אמנון מה סכום הפטורים שניתנים. אגב, יש לנו 

אעבור לדברים האחרים ברשותכם. נשאיר את זה כמו שאמרתי. תקציב 

 מיליון.  640-החינוך פורמלי הוא מגיע ל

 שליש, יותר משליש. זרחי:מר יעקב מ

זה סדרי גודל גדולים מתחיל להיות קשה לשלוט עליה אבל  ₪מיליון  640 מר מוטי ששון:

מזל שיש לנו את השותפים, משרד החינוך ואז אנחנו ביחד עושים את 

הדברים האלה ולא בכדי התוצאות השנה מצוינות מבחינת הבגרויות. כמעט 

אחוז בבגרות. הכי גבוה זה אורט  90-ת הכל בתי הספר השש  שנתיים עברו א

 ,98.2. 2אם אני לא טועה או  98.7חולון, 

 אתה מדבר על עברו בגרויות או ציונים? מר יעקב מזרחי:
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 עברו בגרויות. מר מוטי ששון:

 לא ציונים.  מר יעקב מזרחי:

 יחידות במתמטיקה. כמעט כל תלמיד 5הציונים גבוהים. והרבה עושים  מר מוטי ששון:

 יחידות במתמטיקה שזה הרבה,  5רביעי עושה 

 ושני באורט.  מר עזרא סיטון:

 מה? מר מוטי ששון:

 מתמטיקה. 5פיזיקה  5כל תלמיד שני באורט זה  מר עזרא סיטון:

 כן.  מר מוטי ששון:

 מתמטיקה.  5פיזיקה  5אחוז מסיימי י"ב הם  40אחוז.  40 מר עזרא סיטון:

זה בית הספר, בית הספר נבחר כבית ספר מצטיין ברמה  אני לא זוכר. מר מוטי ששון:

יחידות עושים גם באנגלית, בעצם זה כבר כל תלמיד שני עושה  5-הארצית. ו

יחידות באנגלית. אני חושב שזה דבר יפה שמאפשרים לילדים ויש לנו את  5

הפרויקטים עם המכון הטכנולוגי. אתם בוודאי יודעים שמה שעשינו במכון 

שיש לנו כבר הרבה מאוד שנים את, יש לנו הרבה מאוד שנים  הטכנולוגי

שמאפשרים לתלמידים בבתי הספר התיכוניים מאפשרים להם ללמוד במכון 

. ואז צה"ל BAהטכנולוגי והם במקביל לתעודת הבגרות מקבלים תעודת 

קולט אותם כבר עם השכלה. זה דבר שהוא חשוב ואנחנו גם פותחים את בית 

גיטלית. זה מה שיאפשר ביחד עם שיבא, שאלת שאלה? הספר לרפואה די

 וביחד עם המכון הטכנולוגי. ישבתי עם פרופסור, איך קוראים לו יוסי? 

מוטי למה לא להשקיע בבית ספר מקצועי גם של מקצועות. מדברים כל הזמן  מר קובי מכלוף:

על מחשבים ורפואה וכל זה. רוב הילדים, הרבה מאוד מהתלמידים לא 

 שנים עד שהם יודעים מה שהם, 10ים את, לאוניברסיטה ולוקח להם ממשיכ

קובי אתה כל כך צודק. בזמנו הייתה לי פגישה, חנה אמרה לי בוא ניסע  מר מוטי ששון:

לסטף ורטהיימר. בקדנציה הראשונה נסענו לסטף ורטהיימר והוא אומר לי 

תוך כדי שנה, אני מגיע אליו למשרדים ו 20-אני רוצה, חבר'ה למעלה מ

הצעידה שלי עובר לי רובוט מול הפנים שלי. אז סטף מסתכל עליי אמרתי לו 

מה זה סטף? הוא אומר לי הוא קיבל פקודה להביא חלק מהמחסן. הוא 

אומר לי תסתכל. הוא מגיע לשם, איך הוא עולה למעלה אני לא יודע. מביא 

ה זה יש דבר את החלק, מוריד אותו וחוזר בחזרה ואנחנו עומדים ואומרים מ

כזה בכלל. לא קלטנו. ואז דובר איתו שנפתח איזה בית ספר. חנה אמרה לו 

 בוא, אנחנו נקצה שטח בוא תקים פה. 

 הוא מאלו שצעק בכל הארץ על העניין של, מר קובי מכלוף:
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, נדבר עם רון חולדאי. דיברתי עם 15-ואז אמרתי לו נעשה פגישה בפורום ה מר מוטי ששון:

שכנע. הוא אומר לי אתה יודע מי עובד בצוללות ומי עובד בכל רון שינסה ל

המקומות הכי סודיים? אין רתכים, אין מסגרים, אין שום דבר. כולם אנשים 

מחו"ל. אמרתי לו מה אתה מדבר. הוא אמר לי כן. זה, זה בער בעצמותיו 

אבל אף אחד לא הרים את זה. כי כולם פתאום עם הנטייה לטכנולוגיה, 

 יה. חבר'ה דברים אלמנטריים. אתה צודק. טכנולוג

לוקח לחבר'ה שלא ממשיכים את המערכת, את הלימודים וכל זה לוקח להם  מר קובי מכלוף:

 שנים עד שהם מתחברים לאיזשהו מקצוע.  5-6

אני תומך בזה. תראה, אני מקווה שיהיה שר חינוך חדש ירים את הכפפה,  מר מוטי ששון:

 מה שהיה פעם. יפתח בתי ספר מקצועיים 

 אורט חולון היה פעם בית ספר מקצועי.  גב' נעה צ'פליצקי:

 הוא כבר לא מקצועי.  מר מוטי ששון:

צריך להעצים אותם ולא להראות אותם כבתי ספר נחותים שילדים נפלטים  מר קובי מכלוף:

 מבתי ספר.

יב הפיתוח אבל טוב, חברים. אז אני רק, אני, או. קיי. בעצם אחר כך תקצ מר מוטי ששון:

אני אמשיך בנושא של הרווחה. אני לוקח למשל את הרווחה. הרווחה אנחנו 

מיליון ש"ח מארנונה לטובת פעילויות למען אוכלוסיה שנזקקת  71מוציאים 

אחוז  75וזה בערך לפי ההסכמים שיש עם משרד הרווחה אנחנו מדברים על 

ירייה משלמת ולא, לא אחוז הע 30אחוז העירייה. בפועל זה כבר  25ממשלה, 

וכל אחוז אחד זה מיליונים. אבל אני רוצה להסתכל על נתונים אחרים  25

אחוז סבסוד של  90מיליון,ש"ח  93למשל של החינוך הבלתי פורמלי. מתווך 

אחוז מההוצאות זה החינוך הלא פורמלי זה  90מיליון,  93העירייה. מתוך 

אלה. תבינו איזה סדרי גודל המתנ"סים והספורט והתיאטרון וכל הדברים ה

אנחנו מדברים ואני שמח שיש לנו את היכולות להתמודד עם כל הדברים 

האלה בעת ובעונה אחת. אני לא, לא אדבר על כל הפרויקטים החדשים 

אנחנו מפתחים אותו ורצים איתה  500שאנחנו עושים מעבר לנושא הזה. ח/

את זה בנושא כוח  קדימה. כדי לעמוד בכל מיני מצבים של, אתם תראו

האדם, שאנחנו רוצים להתחיל לתקוף את הבעיה הזאת כמה שיותר מהר 

אם יש פרויקט גדול שאנחנו רוצים שירוץ מהר הקמנו צוות אסטרטגי שיבוא 

. צריך להריץ את זה. 500ויתמודד, שיטפל בכל הבעיות הגדולות. למשל ח/

עובדים, זה  8-9לקחנו צוות שלם של אנשי מקצוע מהשורה הראשונה, 

התפקיד שלהם. ככל שנפעל לפני הזמן ותוך כדי התהליכים הראשוניים נוכל 

להגדיל את ההכנסות ולקדם את כל הנושא של קידום הכנסות הארנונה מכל 

מיני פרויקטים גדולים ואנחנו עושים את זה ועושים את זה בהצלחה רבה. 

עזריאלי. יש להם אתם רואים מה שקורה. עדיין לא הצלחתי לשכנע את דנה 
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מקומות  6,000-מטר. הם חפרו שם בור עמוק ל 300,000את הפרויקט של 

חניה. לצערי הרב כנראה שיש להם מחשבות לא לבנות כרגע אבל אמרתי לה 

אני מוכן ללכת לקראתה בדבר אחד. שאנחנו לא ניגע בשטח שהוא מיועד 

ה אקסטרה. לאזורי תעסוקה. אנחנו נעשה משהו אחר. אמרתי מוכן לתת ל

באה הועדה המחוזית, אקסטרה, למגורים. היום הטרנד הוא מגורים, 

 מגורים.

 באזור התעשייה? מר חיים זברלו:

 כן, בשוליים. מר מוטי ששון:

 אישרנו עכשיו את גב ים.  מר יעקב מזרחי:

 גב ים זה שונה. מר חיים זברלו:

 זברלו הם,  מר מוטי ששון:

 של הציבורי. גב ים זה בצד  מר חיים זברלו:

מטר לבנייה וזה מגיע מצומת טמפו והוא הולך  900,000-גב ים יש למעלה מ מר מוטי ששון:

עד רחוב הנחושת, כל השטחים הם שטחים, של "גב ים" גם בצד השני. גם 

 בצד השני,

 נכון, השופטים לא? מר יעקב מזרחי:

מת טמפו גם בצד ימין השופטים, כן. אבל אני אומר גם כשאתה נכנס מצו מר מוטי ששון:

 איפה שנמצא בניין המשרדים של הכשרת היישוב, גם מצד שמאל.

 לא הכשרה. הכשרה? גב' נעה צ'פליצקי:

 הכשרה, כן, הכשרת היישוב.  מר יעקב מזרחי:

 כן, לכן אני אומר אנחנו עובדים ולאט לאט הדברים,מסתדרים מר מוטי ששון:

 זה חלק של הכשרת היישוב. זה הכשרת היישוב.  מר יעקב מזרחי:

 הבן שלי עובד שם נו.  גב' נעה צ'פליצקי:

 זה ההסתדרות. מר אמנון ארץ קדושה:

היום זה של אל עזרא, אני יודע איך קוראים להם. לכן אני אומר, כל הזמן  מר מוטי ששון:

זה לוקח זמן להתחיל לתכנן דברים אבל בסוף זה מתחיל, אתה רואה זה 

כל מה שעשינו עוד ברגע האחרון הצלחנו לשכנע את  מתחיל להתבשל. גם

תכניות לגב ים.  3הועדה המחוזית וזה קשה מאוד, שיאשרו לנו. יש להם 

אחת כבר העברנו בועדה המחוזית, יש עוד שתי תכניות גדולות ואני מקווה 

שנצליח להעביר אותן בשנה הקרובה. זה סדרי גודל שיש שם הרבה מאוד 

מה עוד אני יכול לומר לכם? טוב, נעבור אחר כך כסף בהיטלי השבחה. 

לתקציב הפיתוח. יש לנו הרבה, אתם בודאי ראיתם את העבודות של הרכבת 
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הקלה. היא מאוד מאוד מכבידה ומאוד מאוד מקשה על התושבים אבל אין 

מה לעשות. בסופו של דבר תהיה פה רכבת קלה ואנשים ישכחו את כל מה 

שאני כל יום רק עכשיו לפני שבוע נתנו לי  שהם סבלו, בכלל אחד כמוני

להיכנס לחניה שלי וכל פעם הייתי מסתובב. אני יכול לומר לכם, לא 

דקות. יום אחד תפס אותי יעקב חצי  20כזעקתה. הייתי מסתובב רבע שעה, 

בלילה, מסתובב,  23-שעה בטלפון, אני אומר לו אני עדיין מסתובב ב

לא כצעקתה אבל שווה כשאני יודע מה מסתובב, לא מצאתי חניה אבל זה 

 הולך להיות עם הרכבת הקלה. מה שקורה שם זה מטרו גם. 

מוטי יש לי שאלה. גם בהתייחס למה שהמנכ"ל אמר פעם שעברה, אני נוסע  מר אילן גזית:

ברחבי העיר סכנת נפשות בקטע של המהמורות והכבישים. עכשיו, או. קיי 

מבינים שהולך להיות מדהים. למה ריבונו יש עבודות אנחנו סובלים את זה ו

של עולם אלו שחופרים ושמים אחר כך זה לא יכולים ליישר? הכול, אי אפשר 

לנסוע. מסרלין עד לסוף רחוב ההסתדרות למעלה עד לשרת, זה פשוט סכנת 

 נפשות. אני רוכב על אופנוע ואי אפשר לנסוע שם.

 הוא צודק. מר יעקב מזרחי:

ו, זה בכל העיר ככה. עכשיו אנחנו כולנו מבינים כתושבים, כחברי עכשי מר אילן גזית:

מועצה, כשכול שזה הולך להיות מדהים. אבל אפשר אולי לזרוק להם מילה 

 לאלו שחופרים שיישרו קצת?

כל הזמן יש קשר ישיר עם נת"ע. אל תשכח שנת"ע מבחינתנו היא הפקיעה  מר מוטי ששון:

 ת, היא אומרת מה לעשות. לנו את כל השטחים והיא זו שנותנ

בסדר, אבל אנחנו, אתה בעל הבית פה. אתה צריך להגיד להם. אתה צריך  מר אילן גזית:

להגיד להם. הם עושים מה שהם רוצים אבל העיר הזאת שלך, העיר הזאת 

 שלנו, צריך להגיד להם ליישר. ליישר. זה פשוט נורא. 

 מים אספלט זמני הוא אף פעם לא ישר.חלק מהעבודות הן זמניות וכשש עו"ד יונת דיין:

 כן אבל זה, זה אשכרה סכנת נפשות. מר אילן גזית:

הוא לא מדבר על אספלט זמני. הוא מדבר על בורות, מהמורות, חלקים  מר שחר האס:

 בכביש שלא החזירו אותם.

חבר'ה מה שקשור לרכבת הקלה, המנכ"ל נמצא בקשר ישיר עם האחראית  מר מוטי ששון:

 הירוק בחולון.  על הקו

 סליחה שהפרעתי אני רק ככה על הדרך. מר אילן גזית:

 יש להם עוד תכניות לבנות עוד בית ספר, מר מוטי ששון:

 אתה מתנצל שאמרת את האמת אילן? מר שחר האס:

 בבקשה אמנון אתה רוצה להציג? איפה רחמים לא פה? מר מוטי ששון:
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ערב טוב. אני מתכבד להגיש לאישור מועצת העיר את רחמים פה לידי. טוב  מר אמנון ארץ קדושה:

לרבות המלוות הדרושות לתקציב  2023תקציב הרגיל, תקציב הפיתוח לשנת 

. התקציבים המוגשים לאישור המועצה 2022הפיתוח וסגירת תב"רים לשנת 

היום משקפים את דעתנו המקצועית ואת התקציבים האופטימליים לרווחת 

חודשים בהם ישבנו עם כל הדרגים  6-עבודה של כתושבי העיר וזאת לאחר 

המקצועיים של כל מינהל, המנכ"ל, חברות הבת וראש העיר בהם בחנו את 

הצרכים השוטפים והעתידים של העיר. התקציב הרגיל מוגש ומאוזן ובר 

הינו בסך  2023ביצוע לרבות מצבת כוח האדם והרכבים. התקציב לשנת 

מיליון ש"ח לעומת תקציב המקור  147דול של ש"ח ומהווה גי 1,655,743,000

נומינלי. השכר כמו שאמר ראש העיר  9.8של שנה קודמת שזה גידול של 

אחוז לעומת שנה קודמת.  1.4אחוזים מההוצאות. זה ירידה של  29.1מהווה 

מיליון לעומת  32-אחוז. פירעון המלוות עלה ל 69-תקציב הפעולות מהווה כ

 אחוז מהתקציב בסך הכול במלוות.  1.9אבל עדיין אנחנו  29

אחוז מהתקציב  60אגב, אפשר לקחת הלוואות פיתוח בסדר גודל של עד  מר מוטי ששון:

 השוטף. 

זה סתם  2022שנייה, בעמוד הראשון רשום מדד המחירים לצרכן יעלה בשנת  מר בר שי:

 טעות כתיב נכון? 

 תחזית שעשו.  מר אמנון ארץ קדושה: 

 ? 2023-נה להכוו מר בר שי:

 .2022לא, לא,  מר רחמים בינוני:

אבל בוא נגיד נגיע לזה אחר כך. כמו שאמר ראש העיר, ההשקעה בחינוך היא  מר אמנון ארץ קדושה:

ש"ח לתלמיד  6,000-מיליון ש"ח מכספי ארנונה בעצם. תוספת של כ 210-כ

' 22מעבר לתמיכת הממשלה. בשנת הלימודים תשפ"ג דהיינו בספטמבר 

רה העירייה מעבר לתכנית גפן. זה אומר העברת סמכויות וניהול עצמי איש

למנהלי בתי הספר. לכן בוצעו גם שינויים בסעיפים הרלוונטיים בתקציב  של 

מיליון ש"ח מכספי  71-לתקציבי החינוך. רווחה זה השקעה של כ 2023

ארנונה מעבר לתמיכת הממשלה. תרבות וחינוך בלתי פורמלי השקעה  של 

אחוז  10-מיליון ש"ח מכספי ארנונה. בסך ההוצאה לתושב גדלה ב 93-כ

אחוז  1.37-לעומת שנה קודמת. נקודה חשובה, הארנונה שנה הבאה עולה ב

אחוז. זאת אומרת המשמעות היא  5-וזה כאשר המדד בפועל עלה השנה ב

שהתעריף של ינואר הוא יותר זול מהתעריף של נובמבר. זה המשמעות. 

אחוז  50רנונה עלה פחות מהמדד כי הנוסחה של הארנונה היא הנושא של הא

אחוז השכר הציבורי במשק. אז בעניין הזה יש  50-מדד המחירים לצרכן ו

מיליון ש"ח מהעודף  27.5-ירידה בתעריפים לעומת השנה הקודמת. העברנו כ

 ,160-המצטבר לפעילות השוטפת. תקציב התמיכות גדל ב
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 המצטבר?מה סך העודף  מר שי קינן:

 כמה? מר אמנון ארץ קדושה:

 סך העודף המצטבר. מר שי קינן:

 הלך לפיתוח. 23לשוטף   27, 50סדר גודל של  מר אמנון ארץ קדושה:

 אז בערך כמו שנה קודמת.  מר שי קינן:

 130,000לתנועות הנוער,  30,000. 160,000-כן. תקציב התמיכות גדל ב מר אמנון ארץ קדושה:

של העדה האתיופית. מה שחשוב, אמנם זה תקציב ותחזית  תחזוקת המבנה

אבל יש כבר מרגע שהכנו את התקציב הנחות עבודה שעשינו עשינו אותן בעת 

עריכת התקציב אבל יש סיכונים שחשוב לציין אותם כאן שעלולים להתרחש 

בשנה הבאה וכמובן שיהיה להם השפעות תקציביות, חלק קטנות חלק 

ד זה הנושא של התפרצות הקורונה. אנחנו רואים כבר משמעותיות יותר. אח

היום גלי עלייה. אנחנו לא יודעים לאן זה יגיע אבל אנחנו נקווה שזה לא יגיע 

לסגרים ואז המשמעות שזה פגיעה בהכנסות. התפרצות אינפלציונית שיכולה 

אחוז, זה אומר  5-לגרום עוד פעם לעליית מחירים. השנה חווינו את זה ב

אחוז בעיקר בנושא של הקבלנים. אם יהיה מיתון  5-וזים יעלו בשהרבה ח

במשק ישפיע שוב גם על ההכנסות. נושא השכר. שכר הסייעות כרגע יושב על 

המדוכה במשרד הפנים. יש כוונה להעלות את השכר לסייעות. מדברים על 

ש"ח כמעט עלייה בשכר הבסיס לחודש אבל זה עוד לא נסגר, זה  1,300

גידול בהוצאות החינוך המיוחד. כל שנה אנחנו נתקלים גם בדיונים. 

בהיסעים גם במלווים, יש גידול בכמות הילדים. יש, מדברים על זה ראיתם 

את זה כבר בעיתונות, ההסתדרות מול הממשלה בעדכון שכר והסכם מסגרת 

אחוז. השאלה איך  13לעובדים ברשויות המקומיות. ההסתדרות מדברת על 

ייסגר אבל זה גם משהו שיכביד על התקציב. עדכון השכר  זה יהיה וכמה

בשירות הפסיכולוגי שאמור להשתנות ונושא של עלות הבחירות המקומיות 

שגם שם אנחנו צריכים להעלות את התקציב כנראה לעומת השנים 

 הקודמות. 

 מה העלות שלהם? מר שי קינן:

. אנחנו 2. כרגע בתקציב יש 2.8יה ההערכה היא שהיום המימון שלה יה מר אמנון ארץ קדושה:

נצטרך לבוא למועצה כי קיבלנו את המסמך הסופי רק לפני שבוע. אה, 

ומחזור ב' אם יהיה היום לפי ההנחיות שלהם צריך להשאיר בתקציב גם 

 יהיה מחזור ב'.

 צריך לחסוך את העלות הזאת של המחזור ב'.  מר שי קינן:

כמובן שבמידת הצורך נביא עדכוני תקציב לאישור המועצה  כולנו מסכימים. מר אמנון ארץ קדושה:

במשך השנה. לסיכום אני רוצה להודות להנהלת העיר ולכל המנהלים על 
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שיתוף הפעולה בהכנת התקציב, למנהל הגזברות ובפרט לרחמים, לאגף 

תקציבים שמנהלים את התקציב במקצועיות רבה מאוד. אני מאחל לכולנו 

 תביא לקידום העיר ורווחת תושביה. תודה. שנה פורייה ומוצלחת ש

יש לי שאלה. אני קראתי את ספר התקציב. לפני שנה העברנו פה במועצת  מר יעקב מזרחי:

העיר את הנושא של כחול לבן. אני לא רואה שום תקציב בנושא הזה. זה עבר 

 במועצה ברוב. 

דמות שלקחנו יועץ שייתן לנו את אז קודם כל אנחנו דיווחנו גם במועצות קו מר אמנון ארץ קדושה:

חוות הדעת שלו לגבי הנושא של הכחול לבן. רגע, תן לי רק אני אשלים. מה 

שיועץ ייתן את ההמלצות, נשב, נחליט. אם צריך לצורך העניין לעשות פיילוט 

 נעשה את הפיילוט.

 יש כסף לפיילוט? מר יעקב מזרחי:

במועצה פה תקציב לפרויקטים מיוחדים שאם יש, תראה אנחנו שריינו  מר אמנון ארץ קדושה:

נצטרך באופן מיוחד אז זה יהיה ואחרי שבעצם נעשה את כל הבדיקות שלנו, 

 נריץ את זה הלאה.

אני חייב להגיד שאני סקפטי בעניין. למה? כי אני העליתי את הנושא הזה  מר שי קינן:

מועצה העליתי אותו שוב וההבטחה הייתה כאן ב 2016-. ב2014כבר בשנת 

גם שלך מוטי וגם של זוהר. אפילו, כן, כן. ההבטחה הייתה אם תירצה זה 

מתועד אני אביא לך, שאנחנו נקיים פיילוט בנושא הזה מספר חודשים ותוך 

 מספר חודשים ספורים אז אני אביא לך. 

 למה לא הצטרפת, מר יעקב מזרחי:

 אני אביא לך את זה כתוב.  מר שי קינן:

 בל. ח מר יעקב מזרחי:

ותוך מספר חודשים אתם תתנו תשובה אם הפיילוט הצליח או לא הצליח.  מר שי קינן:

 6. מאז, בדיוק, מאז אני ממתין לתשובות הפיילוט. עברו בסך הכול 2016

 שנים.

 נבדוק את זה. מר מוטי ששון:

 שנים לעומת הנצח מוטי?  6מה זה  מר שי קינן:

 יחס,אני לא יכול להתי מר אמנון ארץ קדושה:

אני אגיד למה הם שכחו את זה? כשהתמודדת לראשות העיר לא העלית את  מר יעקב מזרחי:

 זה וזו הטעות.

 העליתי. מר שי קינן:
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אבל כן נלקח יועץ והוא כבר  2014-16-אני לא יכול להתייחס מה היה ב מר אמנון ארץ קדושה:

 התחיל לעבוד. 

הקול הקורא, הוא מפורסם וכל אחד יכול אני מציע שקודם כל תקראו את  מר ארז ניסים:

לקרוא אותו. בקול הקורא מפורט בדיוק את כל סדר הפעולות שנדרש בשביל 

להקים מערך של כחול לבן. הוא מאוד מפורט. אני לא יודע מה היה שנים 

קודמות כי לא הייתי אבל הכוונה כאן היא באמת רצינית כן להקים את 

לבן צריך להיות בעיר חולון אבל צריך  המערך הזה. אנחנו מבינים שכחול

 לעשות עבודה.

 או. קיי, נעשה פיילוט.  מר יעקב מזרחי:

 יצא חוק. מר מוטי ששון:

או.  קיי. מוטי החוק הזה מתבטל. אני אומר לך הוא מתבטל, החוק יצא,  מר יעקב מזרחי:

 '. 24-'. או. קיי, ב24-יהיה ב

 אנחנו בוחנים, מר ארז ניסים:

ועדת הכלכלה עכשיו חוזרת לידי הרשויות והולכים להחזיר את זה עוד פעם  רחי:מר יעקב מז

 כמו שהיה, אני אומר לך. 

 אם, מר שי קינן:

 יעקב יש עוד,  מר מוטי ששון:

 דרך אגב זה לא מדבר על חניה אזורית, רק כחול לבן. מר יעקב מזרחי:

 יש עוד שאלות? הבהרות?  מר מוטי ששון:

אני רוצה לשאול לגבי התקציב. לגבי מינהלת החינוך הפורמלי. אחד, תקן  גב' נעה צ'פליצקי:

 מנהל מחלקה באגף חינוך על יסודי. 

תראו, שמו, הביאו לה סגן. החינוך העל יסודי קיבלה סגן כדי שיעזור לה  מר אמנון ארץ קדושה:

 בפעילות.

 לזאת שמנהלת את האגף? גב' נעה צ'פליצקי:

 הלת האגף. למנ מר אמנון ארץ קדושה:

 סגנית? לגלית? וגם למזכירה?  גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, המזכירה היא מזכירה. מר אמנון ארץ קדושה:

 לא, אני שואלת, גב' נעה צ'פליצקי:

היה שם משהו שהוא היה קצת בחוסר. הייתה מנהלת אגף עם מזכירה. לנהל  מר אמנון ארץ קדושה:

בעייתי ולכן הוחלט לאשר לה  את כל הארגון הזה עם כל הכספים זה הייתה

 עוד תקן כדי לעזור לה.
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 או.  קיי. גב' נעה צ'פליצקי:

 שאלה, יש עוד שאלות? מר מוטי ששון:

 '? 22-רגע חזרה למה ששאלתי קודם לגבי, אז מה הכוונה שזה התחזית ל מר בר שי:

יוני. אנחנו -יתראה כשאנחנו מוציאים את הספר אנחנו מתחילים לעבוד במא מר אמנון ארץ קדושה:

לא יודעים מה יהיה המדד כשאנחנו חכמים היום בדצמבר. לכן אנחנו עושים 

 הערכה על פי התחזיות במשק מה תחזית האינפלציה שתהיה.

 חוץ מזה יש הערכה של משרד הפנים. יש עוד שאלות? כן? מר מוטי ששון:

 . האם,1.37-לי יש, העלאת הארנונה ב מר מאיר חלבי:

 צבעת בעד לא?ה מר שחר האס:

במצב שנמצא היום במשק והעיר סגורה מבחינת נת"ע האם יש מקום לוותר  מר מאיר חלבי:

 על זה?

 הצבעת אבל בעד לא מאיר? מר שחר האס:

 קודם כל אי אפשר, מר אמנון ארץ קדושה:

 הצבעת בעד לא? מר שחר האס:

 במה? מר מאיר חלבי:

 בעת על זה.בהעלאה, בטייס האוטומטי. אתה הצ מר שחר האס:

 בטייס האוטומטי זה טייס אוטומטי. לא, אנחנו השנה לא הגשנו בקשות, מר אמנון ארץ קדושה:

אנחנו אבל העלינו הצעה לבקש לא להעלות את הטייס האוטומטי ולבקש  מר שחר האס:

להפוך את ההחלטה. לא להפעיל את הטייס האוטומטי, יש לרשויות 

 אפשרות כזאת.

 רשויות, חבר'ה מר מוטי ששון:

 אבל אתם הורדתם את זה מסדר היום, גם מאיר לדעתי. מר שחר האס:

 דרך אגב,  מר שי קינן:

 לכן השאלה שלך קצת מוזרה לי מאיר. מר שחר האס:

 אחוז. 3-דרך אגב שחר, דרך אגב שתדע צביקה ברוד הוריד השנה ב מר שי קינן:

 אני יודע.  מר שחר האס:

 אחוז. 3-תכנית עבודה. הוא עשה תכנית עבודה והוריד ב אחרי מר שי קינן:

קודם כל רק שתדעו, משרד האוצר לא אישר לאף אחד אף בקשה. לא  מר אמנון ארץ קדושה: 

 העלאה ולא הפחתה.
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 אני מודיע לך. תתקשר לצביקה, הנה מוטי בקשר איתו, ותראה. מר שי קינן:

 כול לעשות כלום בלי אישור משרד הפנים. משרד הפנים, אף אחד לא י מר אמנון ארץ קדושה:

 משרד הפנים לא מאשר לך, אז מה עשית? מר מוטי ששון:

 אישרו לו. מר שי קינן:

 לא אישרו. מר אמנון ארץ קדושה:

 איך אתה אומר את זה? מר מוטי ששון:

 איך אני אומר? תתקשר עכשיו לצביקה, תשאל אותו. מר שי קינן:

 תקשיבו,  מר אמנון ארץ קדושה:

 לפני הבחירות, מר מוטי ששון:

 התהליך הוא כזה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה רוצה אני יכול לשלוח לך את המייל של הממונה אגף בכיר לתקצוב. מר ארז ניסים:

 אני אסביר את התהליך. מר אמנון ארץ קדושה:

 לא אישרו לאף רשות. מר ארז ניסים:

 כה להגיש למשרד הפנים והאוצר בקשה,כל רשות צרי מר אמנון ארץ קדושה:

אז אני אומר לך שאישרו לצביקה ברוד והנה מוטי בקשר איתו. מוטי אחרי  מר שי קינן:

 הישיבה יתקשר אליו ואתה תראה. 

 אני אשלח לך. מר ארז ניסים:

רק לידיעתך ארנונה בבת ים היא יותר גבוהה מהארנונה בחולון. זה לפחות  מר מוטי ששון:

 אחוז. 16

אני לא דיברתי, אני דיברתי שאחרי תכנית עבודה הוא הוריד את הארנונה  מר שי קינן:

 אחוז. על זה דיברתי. 3-ב

 היה כבר. היה, אושר, וזה נגמר.  מר מוטי ששון:

אני, אני אתייחס רגע מוטי ברשותך. אחד, לגבי הנושא של התהליך. כל רשות  מר אמנון ארץ קדושה:

שדיברנו.  1.37-או הפחתות חריגות מעבר לבאה עם בקשות להעלאות 

מגישים את זה לאישור משרד הפנים והאוצר. ליברמן לא אישר שום, כשר 

אוצר, לא אישר שום העלאה. לא חתם על כלום. הוא אמר אני מוכן לחתום 

רק בתנאי אחד, שראש הממשלה המיועד דהיינו ביבי ייתן לי אישור לחתום 

שמשפיעים על הממשלה. הוא לא חתם על אף  עליהם כי אני לא עושה דברים

 צו.

 רגע אתה מדבר על השנה האחרונה אבל? מר שי קינן:
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 הוא מדבר על עכשיו. מר שחר האס:

 '. 22על  מר אמנון ארץ קדושה:

 זהו, אז יכול, מר שי קינן:

 '.23-בדצמבר מאשרים בקשות ל מר אמנון ארץ קדושה:

 אחוזים.  3-יכול להיות ששנה קודמת. אתה יודע, הוא הוריד ב כן אז מר שי קינן:

 אז  אני אתייחס. מר אמנון ארץ קדושה:

 זו הייתה הבטחת בחירות שלו שהוא עמד בה. מר שי קינן:

שנה שעברה אכן בבת ים הפחיתו. אבל אתה יודע למה הפחיתו? כי כשהם  מר אמנון ארץ קדושה:

 אחוז. 7.5-לו את זה בהיו בהסכם, הם היו בהבראה הם הע

 לא, בסדר. אמרתי אחרי הסכם הבראה. מר שי קינן:

 תקבל צל"ש. 3-אחוז תפחית ב 10-בסדר אתה יודע, תעלה ב מר אמנון ארץ קדושה:

 אף אחד מאתנו לא העלה. אין לאף אחד.  7.5 מר מוטי ששון:

 שנים האחרונות במצטבר?  4-כמה אנחנו ב מר שחר האס:

 אחוז בעיצומה של קורונה. 7-אגב, לב' העלית גם בדרך  מר שי קינן:

 רק לב' שים לב, מר אמנון ארץ קדושה:

 ב' זה הכי חלשים.  מר שי קינן:

רגע, לא. שים לב, רק לב' ורק לדירות הגדולות, בוא. לא העלינו לדירות  מר אמנון ארץ קדושה:

 הקטנות. 

 הסתכמו בחצי מיליון. אני זוכר שכל התקבולים מזה, כל התקבולים מר שי קינן:

נכון אבל יש פה גם, אבל יש פה גם מה שנקרא מס אמת. יש לך קוטג'ים שם  מר אמנון ארץ קדושה:

שאין סיבה שישלמו פחות מאזור א'. לא נגענו בדירות הקטנות, זה היה 

 בהסכמה דרך אגב של ועדת הכספים עם כולם. גם כולל תושבי תל גיבורים.

 שנים אחרונות במצטבר כמה העלינו? 5אמנון,  מר שחר האס:

 אני לא זוכר להגיד לך עכשיו. אם אני זוכר, אם אני זוכר נכון, מר אמנון ארץ קדושה:

 כמה עלה? מר שחר האס:

אני אגיד. אני לא זוכר להגיד לך מספר כרגע אבל חוץ מאזור ב' שהוא מדבר  מר אמנון ארץ קדושה:

 נו,העלינו רק בנוסחת משרד הפנים. לא ביקש

 אבל תמיד העלית מקסימלי. מר שי קינן:

 מה? מר אמנון ארץ קדושה:



 557פרוטוקול  28.12.2022 –ליום  63מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

16 
 

 אין מינימום מקסימום.  מר מוטי ששון:

 מקסימלי ילך תמיד אליך. מר שי קינן:

אין מקסימלי. יש את המספר שקובע משרד הפנים על פי הנוסחה. זה מה  מר אמנון ארץ קדושה:

 שאני ביקשתי.

לא ביקשת, לא אין לי טענה אליך. אבל אף פעם עיריית  אתה אף פעם אבל מר שי קינן:

חולון לא ביקשה ולא קיבלה תשובה שלילית כי לא ביקשה להעלות בפחות 

 מהטייס האוטומטי. 

 מה זה עלה פחות? זה אוטומטי. מר מוטי ששון:

לוקחים בחשבון שאנחנו עדיין, תראו, אנחנו עדיין בארנונה של  אנחנו מר אמנון ארץ קדושה:

מגורים נמוכים מהסביבה. אנחנו נמוכים. אז צריך גם להבין את זה. עכשיו, 

היום אני לא יודע לפחות המדיניות של שקד הייתה שצריך להעלות את 

אחוז לעומת מה שיש היום ולהפחית את העסקים  50-הארנונה למגורים ב

לבנות דירות. חבר'ה זו הייתה המדיניות של  incentiveשויות יהיה כדי שלר

 שקד.

 סליחה. בבקשה מי רצה לשאול?  כן, בבקשה. מר מוטי ששון:

 ניסן רצה לדבר. מר יעקב מזרחי:

אני חושב שההתעסקות סביב הארנונה היא קצת פופוליסטית, אני אגיד  מר ניסן זכריה:

ש"ח ארנונה. בשנה שעברה וגם לפני.  1,400אני משלם לחודשיים  למה.

 270-אחוז בשנה זה סך הכול יסתכם ב 3אחוז, תעשה לי הנחה של  3תוריד 

 ש"ח לשנה.

 אז למה ביקשת, מר שי קינן:

 רגע, רגע, אל תפריע לי. מר ניסן זכריה:

 אז למה ביקשת ממנהלת השומה, מר שי קינן:

 27-ריע לי אני לא הפרעתי לך. כלומר ההנחה החודשית היא פחות מאל תפ מר ניסן זכריה:

 ש"ח לחודש. חבר'ה, זה לא הנקודה. הנקודה היא אחרת לגמרי אני חושב. 

 ש"ח, 27-אבל ה מר שי קינן:

 תן לו לדבר.  מר מוטי ששון:

הנקודה היא אחרת לגמרי. האם בתקציב הזה יש דברים שעונים על הצרכים  מר ניסן זכריה:

בסיסיים של התושבים. זו השאלה המרכזית ועם כל הכבוד, האמת שלא 

אחוז  29ראיתי כל שינוי. קודם כל אני אתחיל בשכר. זה לא נכון שהשכר הוא 

מההוצאה העירונית כי אתם לא מכניסים פה את כל העובדים במסגרות של 
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ז עובדים. א 5,000-החברות העירוניות שזה מסה של עובדים. יש שם קרוב ל

 זה לא בדיוק כסף לפעולות, זה כסף לשכר גם מוטי.

 אתה מגיש עכשיו תקציב של העירייה. מר מוטי ששון:

אחוז זה לא  29לא, לא. אתה מתהדר על זה שהחלק, השכר בתקציב הוא  מר ניסן זכריה:

 נכון. 

 עובדתית. מר מוטי ששון:

 לא, לא נכון. מר שי קינן:

אחוז. התקציב שלהם  29ל העירייה בסעיף שכר הוא עובדתית התקציב ש מר מוטי ששון:

 אתה תראה נתונים אחרים. 

 כן אבל מוטי, מר ניסן זכריה:

 כל אחד מהם זה חברת בת. מר מוטי ששון:

אבל אתה מוציא על שכר בסופו של דבר הרבה יותר כי אתה משלם גם  מר ניסן זכריה:

 לחברות הזה, זה חברות בת של העירייה. 

 כן אבל אתה גם לא מכניס את ההכנסות שלהם.  ץ קדושה:מר אמנון אר

 אתה לא מכניס את ההכנסות. מר שחר האס:

אם היית מכניס את ההכנסות יכול להיות שזה היה יורד, יכול להיות שזה  מר אמנון ארץ קדושה:

 היה עולה.

 בסדר, או. קיי. זה אחד.  מר ניסן זכריה:

 יע. התקציב של החברות לא מופ מר שחר האס:

 בחברות השכר ברובם הוא אפילו יותר נמוך מאשר בעירייה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 בוודאי שיותר נמוך. מר ניסן זכריה:

 אז יכול להיות שהאחוז ירד.  מר אמנון ארץ קדושה:

 נכון, אני יודע.  מר ניסן זכריה:

 אבל אני לא יודע להגיד לך תשובה. מר אמנון ארץ קדושה:

בסדר, אני אומר באופן עקרוני זה לא כל כך מדויק כי בכל זאת העירייה  זכריה:מר ניסן 

בסופו של דבר העירייה מוציאה באמצעות הרבה מאוד גורמים הרבה יותר 

 כסף על שכר מאשר על פעולות וזו עובדה כרגע.

 שמה? מר מוטי ששון:
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בסך הכול ההוצאות על בוודאי מוטי. אתה, אתה, לא, ברור שביחס לתקציב  מר ניסן זכריה:

 29השכר הן לא עוברות את ההוצאות על הפעולות. זה ברור. אבל זה לא 

 אחוז הוצאות שכר. 40-אחוז מוטי. זה הרבה יותר. זה מתקרב ל

אחוז ואני אסביר  25איך ניסן? זה יכול להיות הפוך. זה יכול להיות אפילו גם  מר אמנון ארץ קדושה:

את הוצאות השכר של חברות הבנות הייתי צריך גם למה. כי אם הייתי לוקח 

 לקחת גם את ההכנסות שלהם, אתה מסכים?

 ואז זה היה יורד. מר מוטי ששון:

 אז זה היה הפוך. אני לא יודע להגיד לך, זה יכול להיות. מר אמנון ארץ קדושה:

 בשפ"ע נגיד זה לא נכון. מר שי קינן:

 מה? מר אמנון ארץ קדושה:

 ה לא נכון, זה לא מדויק.ז מר ניסן זכריה:

 בשפ"ע נגיד זה לא נכון. מר שי קינן:

 מה זה קשור לשפ"ע? שפ"ע זה עירייה. מר מוטי ששון:

 שפ"ע זה פה. מר אמנון ארץ קדושה:

 שפ"ע זה עירייה. מר יעקב מזרחי:

 אבל יש לך גם וגם. מר שי קינן:

 בסדר, אבל אתה מעסיק קבלנים. מר אמנון ארץ קדושה:

 יש לך קבלן נותן שירותים, לא חברת בת.  ת דיין:עו"ד יונ

 אחוז. 29-כן, אבל בקבלן זה לא ב מר שי קינן:

אחוז בבעלות  100אם אני מבינה נכון, ניסן זכריה אומר החברות בנות הן  עו"ד יונת דיין:

 עירייה מבחינתי זאת הפרדה קוסמטית.

 כן, הפרדה מלאכותית מה. מר ניסן זכריה:

 אז תוסיף את ההכנסות ואת ההוצאות אתה תגיע. מר מוטי ששון:

אתה יודע בתל אביב הן עובדות עירייה פה לא. אז עיריית תל אביב היא יותר  מר שי קינן:

 אחוז כי שם יש סייעות נגיד, או. קיי. אבל גם, 29-מ

 אבל לצד זה שהסייעות עובדות עירייה או לא יש תקציב.  עו"ד יונת דיין:

המנקים בעיריית תל אביב, כן, עובדי התברואה הם עובדי עירייה. פה אבל  מר שי קינן:

 לא. אז הם לא, חלקם, אז ברור,

 אתה יודע מי עוד עובדי עירייה בתל אביב? עו"ד יונת דיין:

 איך? מר שי קינן:
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הרופאים באיכילוב. יש להם יופי של הכנסות מאיכילוב, אי אפשר רק לקחת  עו"ד יונת דיין:

 חצי משוואה.

 בסדר, אבל גם עובדי שפ"ע מקבלים יותר שם.  מר שי קינן:

 חברות עירוניות.  36דרך אגב לעיריית תל אביב יש  מר אמנון ארץ קדושה:

 . 42יש  מר זוהר נוימרק:

 ?42 מר אמנון ארץ קדושה:

 אבל יש הרבה עובדים שמוגדרים שם כעובדי עירייה. מר שי קינן:

 על התקציב. כן ניסן, עוד שאלה? שי אנחנו מדברים מר מוטי ששון:

כן הייתי רוצה לדעת ברשותך, אתה נתת פירוט לגבי החינוך שהיה, התקציב  מר ניסן זכריה:

 אתה יכול לפרט לאיזה נושאים הוא גדל? גדל נכון?

 .52. דף 52בחינוך? תפתח דף  מר מוטי ששון:

 לא, לא, אני קראתי. אני רוצה לשמוע ממנו. מר ניסן זכריה:

שם יש לך רשימה מלאה, אתה אגב תראה גם ההסעות כמה זה עולה. עמוד  מוטי ששון: מר

 .51נדמה לי או  52

 מוטי בנוגע להסעות ולדו"ח הביקורת האחרון, היה לי מה להגיד בנושא. מר שי קינן:

 יש לך. 52ניסן עמוד  מר אמנון ארץ קדושה:

 אני קראתי. מר ניסן זכריה:

מה שהמנכ"ל אמר לי. המנכ"ל אמר שהדו"ח הזה שהוא נכון  וקיבלתי את מר שי קינן:

' כמדומני היא נכונה אבל 21, 20', 19'. 20', 19', 18, 2019', הבדיקה של 18-ל

היא נחלת העבר כי היום יש חברה שעושה את זה, או. קיי. אז אני רוצה 

 להגיד לך ארז אני מעריך אותך, תבדוק את זה בסדר?

 י ניסן, מה אמרת?או. קי מר מוטי ששון:

 רגע.  מר שי קינן:

קודם כל אני חושב שזה לא, זה לא נכון לפרט את מה שביקשתי כי הרבה  מר ניסן זכריה:

. אז הייתי מציע שבכל זאת תפרט את 52חברי מועצה לא קראו את עמוד 

 זה. 

 מה, לקרוא את כל הטבלה? מר אמנון ארץ קדושה:

 ה התוספת בגדול שאנשים יבינו. לא, פחות או יותר מ מר ניסן זכריה:

 מיליון, 3יש לך את זה, ככה. מינהל החינוך יש לך תוספת של  מר אמנון ארץ קדושה:

 זו רשימה, מר מוטי ששון:
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 הנה הם קוראים עכשיו. מר ניסן זכריה:

 סעיף?-בסדר, אתה רוצה שאקרא סעיף מר אמנון ארץ קדושה:

 שבועיים כבר.ניסן קיבלתם את זה מבעוד  מר מוטי ששון:

 אני שאלתי שאלה. הוא לא עונה, בסדר או.קיי אין בעיה. מר ניסן זכריה:

 ניסן בספר התקציב יש לך בדיוק עמודה, מר רחמים בינוני:

 אני יודע, אני יודע, מר ניסן זכריה:

 אתה רואה גם את השינוי באחוזים, בדיוק. מר רחמים בינוני:

 אני ראיתי, קראתי. מר ניסן זכריה:

 עוד שאלות?  מר מוטי ששון:

כן, כן, לא סיימתי. סיעת הצעירים באחת הישיבות העלתה הצעה לחוג חינם  מר ניסן זכריה:

לכל ילד, נכון? וזה לא, זה לא בא לידי ביטוי למרות שהמועצה אישרה את 

 זה דרך אגב.

 נכון, נכון זה עוד דבר. מר יעקב מזרחי:

 רגע, אל תדאג.אנחנו נתייחס לזה עוד  מר שחר האס:

 בסדר, בבקשה. זה הוא יתייחס גם כמובן.  מר ניסן זכריה:

 תודה. מר שחר האס:

זה לא בא לידי ביטוי גם בתקציב והשאלה שנשאלת מוטי למה לא מצאתם  מר ניסן זכריה:

לנכון אם הגדלתם כל כך הרבה את תקציב החינוך הפורמלי והלא פורמלי, 

 ? איך לא מצאתם קצת כסף לנושא הזה

 זה אושר במועצה, מה זה,  מר שחר האס:

 לא, בסדר אז הגזבר אמר שאי אפשר.  מר ניסן זכריה:

 לא, בתקציב הקודם הוא אמר אי אפשר. לא בזה. מר יעקב מזרחי:

תראו, אני עניתי על זה לדעתי בישיבת המועצה האחרונה גם או לפני  מר אמנון ארץ קדושה:

 האחרונה.

 .או. קיי מר ניסן זכריה:

 '. 21אחד, הבקשה כן אכן אושרה נדמה לי באוקטובר  מר אמנון ארץ קדושה:

 ', נכון נו.21 מר ניסן זכריה:

אמרנו פה  2022' הייתה החלטה מועצה שאושרה. כשהבאנו את תקציב 21 מר אמנון ארץ קדושה:

ברגע  על הבמה הזאת שלא תקצבנו את החוג לכל ילד והתקציב אושר.

שהתקציב אושר, זה אומר שהמועצה הזאת החליטה לא לקחת, לא לאשר 
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את החוג לכל ילד. אבל אני רוצה להתייחס בעוד נושא. תראה, קוראים לזה 

חוג לכל ילד וזה כל הזמן חוזר כמעט בכל מועצה. העירייה הזאת משקיעה 

כספה. כמו שאמרנו בחינוך הפורמלי והבלתי פורמלי מאות מיליוני שקלים מ

עכשיו, בוא אני אתן לך איזה חוגים אנחנו נותנים במסגרות השונות. אנחנו 

לא קוראים לזה אולי חוג לכל ילד אבל זה נמצא כמעט בכל סעיף במקום 

 אחר. 

 זה חינם? רגע זה חוג חינם? מר יעקב מזרחי:

 חינם. מר מוטי ששון:

 חינמים? מר יעקב מזרחי:

 , גני ילדים,גני ילדים מר אמנון ארץ קדושה:

 יש סבסוד. גב' נעה צ'פליצקי:

 מט.-גני ילדים שיש להם חוג שח 41יש  מר אמנון ארץ קדושה:

 אני לא מבין.  רגע מה, מה הקשר אבל? מר שחר האס:

 הוא עונה, הוא עונה לו. מר מוטי ששון:

 בסוף הילדים האלה מקבלים חוגים. מר אמנון ארץ קדושה:

 זה כסף?הם משלמים על  מר שחר האס:

 מט,-שנייה. כמו שבחוג שח מר אמנון ארץ קדושה:

 מט לא משלמים.-שח מר ניסן זכריה:

רגע, בתל"ן העירייה מסבסדת. הם משלמים חלק ואנחנו משלמים חלק,  מר אמנון ארץ קדושה:

אז יש פה סבסוד. עכשיו, אם העירייה לא הייתה שמה את הכסף הזה  נכון?

מט, יש -מיליון ש"ח רק על תל"ן. יש פה שח 5אז גם לא היה חוגים. שמים 

פה קיימות שאנחנו משקיעים בחוגים. יש לי פה רשימות. חבר'ה, רובוטיקה. 

ובסוף, תקשיבו, יש פה, יש בתי ספר מנגנים. יש מצוינות. יש פה תגבור 

 בבגרויות. יש פה רשימה שלמה, אם אתם רוצים אני אפרט לכם.

שבזכות הדבר הזה כל ילד בעיר חולון מקבל חוג בחינם אתה יכול להגיד  מר שחר האס:

 במהלך השנה?

 לא בחינם, גב' נעה צ'פליצקי:

אני אגיד לך גם, אני אגיד לך גם יותר מזה. יש לא רק ילדים, זה לא רק  מר אמנון ארץ קדושה:

 הילדים. יש פה גם מבוגרים שמקבלים דרך,

 אני מדבר על הילדים בהצעה. מר שחר האס:
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בחינוך הבלתי פורמלי מקבלים פה דברים בחינם, או בסיבסודים כמעט  נון ארץ קדושה:מר אמ

מלאים של העירייה. דרך אגב אם העירייה לא הייתה מסבסדת אותם הם 

 לא היו מקבלים את זה בחינם. 

 לא רק זה, כשמקבלים את זה, גב' נעה צ'פליצקי:

 לד?אז למה אתה לא קורא לזה חוג לכל י מר יעקב מזרחי:

 כי זה לא חוג לכל ילד. מר מוטי ששון:

 הוא לא קורא לזה מה, זה לא חוג לכל ילד. מר ניסן זכריה:

 כי זה לא חוג לכל ילד. מר שחר האס:

כשאתה נותן במסגרת יום הלימודים אתה בטוח, אני לפחות בטוחה שכל  גב' נעה צ'פליצקי:

לא יודעת מתי,  הילדים מקבלים. כשנותנים את זה אחרי הצהריים או אני

כן ההורה עובד, ההורה לא עובד, כן לקח, לא לקח. ואני לא רוצה שיתנו 

ש"ח  10,000-חוגים שההורים יודעים לממן אותם ב 10לאותם ילדים אותם 

 בחוג.

 יש פה קד"צ נהיגה, הכנה לצה"ל. זה הכול חוגים. מר אמנון ארץ קדושה:

 לכל ילד בתקציב?  יש הוראה להכניס את זה כחוג מר יעקב מזרחי:

 פנחס, מר מוטי ששון:

 לא סיימתי.  מר ניסן זכריה:

זה לא חוג לכל ילד וזו החלטה שעברה במועצת העיר שראש העיר לא מכבד  מר שחר האס:

אותה וחברי המועצה לא מכבדים אותה. מסוימים, חברי מועצה מסוימים 

מועצה שעברה לא מכבדים אותה וזה משהו שצריך לגבות אותו כי זו החלטת 

 וראש העיר בעצמו מוריד את זה מסדר היום כל הזמן ויש פה לא מעט שיח,

זה לא היה ואתם אישרתם  2022חברים כשהבאנו את האישור על תקציב  מר מוטי ששון:

 את התקציב. 

 זה גם עלה לדיון פה. מר אמנון ארץ קדושה:

 המועצה אישרה. מר ניסן זכריה:

 .נכון מר אמנון ארץ קדושה:

אני רוצה בבקשה להתחבר לדברים של מר שי קינן ידידי לגבי בת ים, ולא  מר ניסן זכריה:

בקטע של הארנונה. אתם יודעים שעיריית בת ים מפעילה חוג לכל ילד חינם 

 אחוז. 20אחוז ועיריית בת ים  80במתנ"סים בהשתתפות מפעל הפיס 

 ובהשתתפות ההורים. גב' נעה צ'פליצקי:
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לא, לא, נעה בבקשה. אני במקרה בדקתי את זה לפני שאני אומר, אם לא,  :מר ניסן זכריה

 לא הייתי אומר את זה. והוא גם יודע את זה.

 משלמים אבל דמי רישום ניסן.  מר שי קינן:

 משלמים, משלמים משהו. גב' נעה צ'פליצקי:

 דמי רישום, עד דמי רישום. מר שי קינן:

 משהו הם משלמים. גב' נעה צ'פליצקי:

 בסדר, דמי רישום. מר ניסן זכריה:

 זה יפה מאוד. מר שי קינן:

מוטי רגע, בבקשה. אני כבר מסיים. באופן עקרוני, אני כבר מסיים, באופן  מר ניסן זכריה:

עקרוני עיריית בת ים שהיא עירייה הרבה פחות חזקה עם תקציב הרבה יותר 

ליצור מודל שנקרא חוג חינם לכל ילד במתנ"סים, לא  מצומצם הצליחה

במסגרת הבית ספרית. יש חוגים יקרים יותר אבל החוגים הרגילים של עד 

ש"ח מממנת העירייה יחד עם מפעל הפיס. והשאלה שנשאלת, שאלה  1,700

לפני אחרונה כמובן, זה מדוע לא מצאתם לנכון באמת לעשות את הצעד הזה 

כול על איזושהי פעולה לדעתי נדרשת כי אחרי צהריים כי פה מדובר בסך ה

החינוך הבלתי פורמלי זה לא בדיוק חינוך בית ספרי. זה משהו משלים, זה 

משהו חשוב והדבר האחרון ואני פה אסיים כמובן זה הנושא של הצהרונים. 

האם אתם יודעים שבעיריית בת ים משלמים על צהרון עד ינואר כמובן, יכול 

ש"ח לצהרון? ובעיריית חולון משלמים קרוב  300ואר זה יעלה, להיות שבינ

 ש"ח לצהרון.  1,000-ל

 אני יכול להתייחס רגע? מר אמנון ארץ קדושה:

 רגע, אם אתם יודעים את זה השאלה שנשאלת, מר ניסן זכריה:

 אנחנו נענה לך. מר מוטי ששון:

ם קצת סיוע של הממשלה וכו' כן, כן, והשאלה שנשאלת אני יודע שיש פה ג מר ניסן זכריה:

 וכו',

 לא קצת, הרבה. מר מוטי ששון:

 אבל בכל זאת, בכל זאת האם אין מקום, מר ניסן זכריה:

 .5כלכלית שלהם שהיא -בגלל הרמת סוציו מר מוטי ששון:

 בגלל המדד קיפוח שלהם. גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע אני יודע, נעה באמת. נעה אולי תשבי? מר ניסן זכריה:

 סליחה, סליחה. ' נעה צ'פליצקי:גב
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לא באמת, שבי שם ותעני את. האם, האם באמת במסגרת התקציב עצמו לא  מר ניסן זכריה:

היה מקום למצוא לפחות קצת להקל על קבוצות של צעירים או על הורים 

עובדים או משהו כזה? בסך הכול כל החוג חינם לכל ילד וגם הנושא של 

ה, זה חיסכון. בעיריית בת ים חוסכים בשנה הצהרונים זה דבר קריטי. ז

ש"ח למשפחה צעירה וזה הרבה מאוד כסף לאנשים  7,000-קרוב ל

 שמשלמים משכנתא. תודה רבה.

באופן אוטומטי  5כלכלית -קודם כל אתה לא יכול להשוות ברמה סוציו מר מוטי ששון:

חנו מקבלים יותר מאשר חולון מקבלת. עכשיו ניתן לך משהו אחר. מה שאנ

עושים בפסח, כן? בדקת מה התעריף שהם לוקחים מההורים ומה עיריית 

 חולון נותנת?

 בדקתי גם את זה. מר ניסן זכריה:

 ואיזה פער יש שם?  מר מוטי ששון:

 כן אבל מוטי זה שנתי ופה מדובר על, מר ניסן זכריה:

ל את כל הסיפור לא, לא, אני שואל אותך. אני אתן לך דוגמה אחרת. יש למש מר מוטי ששון:

הזה של מאו"ר. בדקת אם יש שם בכלל? איך זה מסובסד, גם מאו"ר וגם 

מיליון ש"ח על ידי העירייה. איפה אתה מביא את זה לידי ביטוי?  8-מהו"ת, ל

 כל ראש עיר יש לו את העדיפויות שלו. לי יש עדיפות לילדים,

 אז אתה חושב שזה יותר חשוב, זה בסדר. מר ניסן זכריה:

 מיליון ש"ח. 8אני נותן  מוטי ששון: מר

 אני שאלתי מוטי. מר ניסן זכריה:

 מה נותנים בבת ים? כלום.  מר מוטי ששון:

 בסדר. אני כרגע שואל שאלות. מר ניסן זכריה:

 תשמע ניסן, כל אחד עם סדרי עדיפויות שלו.  מר מוטי ששון:

 אחוז. 100בסדר,  מר ניסן זכריה:

יושב אני יושב עם כולם. עם אנשי המקצוע ואכן תגיד לי כמה  לכן כשאני מר מוטי ששון:

 מיליון ש"ח, תבדוק. 210-אנחנו ב מסבסדת כמה בת ים את החינוך?

 מוטי אתה לא יכול להגיד שבבת ים רמת החינוך לא עלתה בהרבה. מר ניסן זכריה:

 לא אמרתי על רמת החינוך. מר מוטי ששון:

 עובדה. מספיק בעיריית בת ים, מה לעשות? אז סימן שמשקיעים מר ניסן זכריה:

 הממשלה נותנת בהרבה יותר כסף. מר קובי מכלוף:
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ש"ח. עדיין, עדיין יש פה  300-כן, אבל בצהרונים הממשלה משתתפת רק ב מר ניסן זכריה:

 פער משמעותי מוטי.

ניסן יש הרבה דברים שתבדוק אותם יותר לעומק אתה תראה כמה עיריית  מר מוטי ששון:

 חולון נותנת בכלל ותשווה, תראה אחר כך תשווה.

 9אני חושב שרשת קהילה ופנאי גוזרת קופון גדול מאוד על ההורים. לא  מר ניסן זכריה:

אחוז על ההורים ובכסף הזה היא מממנת  40אחוז, היא גוזרת קופון של 

 פעילות לגמלאים, לא משנה מה. אז יש פה,

 זה כבר לא מה שהיה. מר מוטי ששון:

 למה לא היה מוטי? מר ניסן זכריה:

 כי זה לא מה שהיה. מר מוטי ששון:

ש"ח של  300-איך אתה מסביר את זה שבעיריית בת ים, עזוב את ה מר ניסן זכריה:

 הממשלה.

 גם אנחנו נותנים הרבה כסף לרשת קהילה ופנאי לממן את כל החוגים. מר מוטי ששון:

 ש"ח באמת. 1,000ש"ח מוטי,  1,000 מר ניסן זכריה:

 תגיד לי כמה אתה מממן אותם? מר מוטי ששון:

 מוטי, מוטי. מר שי קינן:

 תבדוק מה אני לא ממציא. מר ניסן זכריה:

מוטי אם יורשה לי להעיר הערה בסיפור הזה. הדו"ח האחרון שביקשתי  מר שי קינן:

שיעשה על הצהרונים מצא שהטענה של ניסן היא לא משוללת יסוד אבל 

אחוז אבל מה שלא טוב  7אחוז זה  40חוקים מהאמת. אז זה לא המספרים ר

 7-מוטי וטוב, אנחנו אישרנו את זה וזה יגיע לוועדה לתיקון ליקויים, זה שה

אחוז לא מופנים למקומות שהם צריכים להיות מופנים אליהם על פי חוק. 

 אחוז רווח במירכאות מה שנקרא, 7זאת אומרת גם אם יש 

 רווח. זה תקורה שהם לוקחים אותה. אין מר מוטי ששון:

 בסדר, בגלל זה אמרתי במירכאות. מר שי קינן:

 זה מה שמקובל. מר מוטי ששון:

 הכסף הזה צריך להיות או מוחזר או מושקע בצהרון והיום, מר שי קינן:

 בוא נשמע. יש כאן דו"ח שלכם? מר מוטי ששון:

 מה? מה? מר שי קינן:

 נשמע, נקרא את הדו"ח שלכם ונגיב עליו.  מר מוטי ששון:
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 לא, לא, כבר שמענו מוטי בישיבה. מר שי קינן:

 נו אז מה הבעיה? מר מוטי ששון:

 לא, אין בעיה.  מר שי קינן:

 בסדר. מר מוטי ששון:

אבל מוטי, הדו"ח של המבקר עם כל הכבוד בנושא של רשת קהילה ופנאי  מר ניסן זכריה:

הדו"ח הוא פשוט לא נכון. ומה, מה הסיבה שהוא ופה גם לא הצבעתי בעד 

ש"ח של הממשלה  300-לא נכון? איך אתה מסביר שבעיריית בת ים חוץ מה

 ש"ח, 600יש פה בעיה.  ש"ח מילד? 600הם גובים למעשה 

 בוא תבדוק כמה אנחנו גובים מילד. מר מוטי ששון:

 ש"ח מילד, מה זה.  1,000-אבל אתה גובה קרוב ל מר ניסן זכריה:

 אתה זורק פה דברים, מר מוטי ששון:

 כמה את משלמת? מר ניסן זכריה:

 .930 גב' עינב בשארי קפלן:

 בבקשה מוטי, מה אני לא ממציא דברים מה. זה האמת, מה. יש פה פער. מר ניסן זכריה:

 זה יותר אותו דבר. 300-ו 600אבל  מר שי קינן:

ש"ח. עזוב את הממשלה,  600תוריד, היא הייתה צריכה לשלם  300למה?  ניסן זכריה:מר 

 בלי הממשלה.

ניסן, ניסן הנקודה היא כזאת תראה. אני אתייחס גם לגבי הנושא של החוג  מר אמנון ארץ קדושה:

אקונומי -לכל ילד. עיריית בת ים בגלל שהיא הייתה בגירעון ובגלל הסוציו

 ור מיוחד להעביר כספי הפיס, רגע,שלה היא קיבלה איש

 נכון, נכון, כספי הפיס, מר ניסן זכריה:

 לא, לא, מר מוטי ששון:

מה שלנו אסור, רגע. לנו אנחנו צריכים כספי הפיס להעביר רק לפיתוח. להם  מר אמנון ארץ קדושה:

אישרו להעביר את זה לשוטף, זה דבר ראשון. אז אחד, דבר שני וזה לדעתי 

עשות כמו שאמר גם ראש העיר ואני גם אמרתי את זה בפעם הכי נכון ל

 הקודמת. תקציב זה סדרי עדיפויות.

 נכון. מר ניסן זכריה:

מיליון ש"ח  6.5אתה יכול לשים וכמו שראינו תקציב לחוג לכל ילד זה  מר אמנון ארץ קדושה:

לשכבה, לשכבה. זאת אומרת שאם אני מדבר על אפילו רק עד כיתה ו' לצורך 

מיליון ש"ח. זה אומר שאני צריך לוותר על המון  40יין, מא' עד ו', זה לבד הענ

דברים שאני משקיע בחינוך שזה יכול להיות גם התל"ן, גם בגרויות, גם הכנה 
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לצה"ל. זה שאלה. האם אני רוצה לתת לחוג לכל ילדים שלדעתי המקצועית, 

ולוותר על  שלדעתי המקצועית יש הורים שלא צריכים לקבל את הדבר הזה

 דברים אחרים.

 אתה נותן, רגע, אתה נותן לנזקקים חוג בחינם? לא, אז מה זה משנה? מר ניסן זכריה:

 אני נותן להם הנחות מפליגות. מר אמנון ארץ קדושה:

 במה? מר ניסן זכריה:

ת אני נותן להם הנחות. בכל, דרך אגב גם בעירייה וגם בחברות בנות כולל רש מר אמנון ארץ קדושה:

 קהילה ופנאי כל מי שנזקק מקבל הנחה.

 הנחה גדולה. מר מוטי ששון:

 אני אמרתי את זה כל הזמן, הנחות גדולות. מר אמנון ארץ קדושה:

 מוציאים להם את הנשמה מוטי ואתה יודע את זה.  מר ניסן זכריה:

 למה? מר מוטי ששון:

 צריך לפנות לזה, מר ניסן זכריה:

 ק'ה יושב שם ביושב ראש הועדה להנחות. חבר שלך מוט מר מוטי ששון:

רק שתדע, רק שתדע שכל מי שלצורך העניין מקבל הנחה בארנונה מקבל  מר אמנון ארץ קדושה:

אחוז פחות מגובה  10-הנחה אוטומטית בחינוך נדמה לי אם אני זוכר נכון ב

הארנונה. זה המון כסף בשנה. גם חברות הבנות כולל החברה לבידור, כולל 

הילה ופנאי נותנים הנחות חוגים ולפעילויות גם בהתאם להנחות רשת ק

בארנונה ונותנים פה במיליונים כל שנה הנחות. זה, כי בסוף עוד פעם. אמרתי 

טק ומרוויח -זה העניין של אלטרנטיבות ואני לא חושב שמישהו שעובד בהיי

 ויש כאלה. לממן לו חוג? ש"ח אני צריך לממן לו? 60,000גם 

אבל רוב האוכלוסייה, אבל רוב ההורים שבאים לצהרון זה אנשים שעם  זכריה:מר ניסן 

 שכר,

 ניסן, ניסן, מר מוטי ששון:

 אבל אלה מקבלים הנחה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא, מר ניסן זכריה:

 ניסן כל אחד עם סדרי עדיפויות שלו, מר מוטי ששון:

 בסדר, אין בעיה.  מר ניסן זכריה:

 עוד דבר, קדושה:מר אמנון ארץ 

 אחוז, 33-אבל יש בינך לבין עיריית בת ים בלי השתתפות ממשלה קרוב ל מר ניסן זכריה:
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 לא, לא, לא, אני חולק עליך בגדול. מר מוטי ששון:

 למה לא? מה, זו עובדה. מר ניסן זכריה:

לי, מיליון ש"ח לחינוך הלא פורמ 90תסתכל על סדר הגודל שאנחנו מעבירים  מר מוטי ששון:

 תעשה את החשבון לבד.

 במה זה בא לידי ביטוי? מה אתה, מר ניסן זכריה:

 טוב חבר'ה אני לא יודע. מר מוטי ששון:

 במה זה בא לידי ביטוי? מר ניסן זכריה:

 ניסן אתה מתווכח, אתה רוצה להתווכח. מר מוטי ששון:

 אני לא מתווכח. מר ניסן זכריה:

 סדרי העדיפויות שלו שהוא עושה. פנחס בבקשה.  כל אחד עם מר מוטי ששון:

 אחוז. מה זה אומר בעצם? 100-רשום ניקוי רחובות, שכר ירד ב 15עמוד  מר אלרון פנחס:

 בספר הירוק? 15 מר אמנון ארץ קדושה:

 . לא, 7.1.2.2 מר אלרון פנחס:

 אה, בלבן? מר אמנון ארץ קדושה:

 כן, בלבן.  מר ניסן זכריה:

 מה זו ההפרדה הזו? בתוך ניקוי רחובות גם יש שכר? :מר אלרון פנחס

לא, זה היה, היה שם תקציב שלא נוצל ולכן השנה הזאת אנחנו חילקנו אותו  מר אמנון ארץ קדושה:

 לאפס. 

 או. קיי.  מר אלרון פנחס:

 מיליון.  36התקציב עצמו של הניקוי  מר אמנון ארץ קדושה:

 או. קיי, יש שאלות? מר מוטי ששון:

 ? 27כן, כן, רגע, רק התחלנו. מה זה הכנסות מרווחה בעמוד  ר אלרון פנחס:מ

 זה יכול להיות ממשרד הרווחה.  מר מוטי ששון:

 ממשרדים.  מר ניסן זכריה:

 או.  קיי, נעה.  מר מוטי ששון:

 רגע, לא סיימתי. לא סיימתי. מר אלרון פנחס:

 הוא לא סיים.  גב' נעה צ'פליצקי:
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כמו שאמרנו, משרד הרווחה וראש העיר אמר שחלק אנחנו מסבסדים וחלק  קדושה:מר אמנון ארץ 

המשרד מסבסד. אז בעצם מה שהוא נותן לנו, הרי אנחנו משלמים את 

 המשכורות. אז מה שהוא נותן לנו זה נחשב כהכנסות. 

 אז כאילו הוא נתן יותר ממה שהוצאתם? מר אלרון פנחס:

מיליון ש"ח מעבר למה שאנחנו מקבלים  70אנחנו משקיעים לא, הפוך.  מר אמנון ארץ קדושה:

 ממשרד הרווחה. 

ומשהו מיליון, מתוך זה אתה  230אם אתה תראה ההוצאה הכוללת היא  מר רחמים בינוני:

 מיליון. 71ומשהו והשאר זה מתוספת של  160-רואה את ה

 כן, נעה. מר מוטי ששון:

, חוגי העשרה, כתוב שיש ירידה בחוגי 34ד רגע, רגע, לא סיימתי. בעמו מר אלרון פנחס:

העשרה בתקציב. אז לא ברור לי. יש פה יותר מדי בנושא של חוגים. סעיף 

8.2.2.7 . 

 .501-ל 583-הסעיף הזה ספציפית ירד מ מר אמנון ארץ קדושה:

 מה זה חוגי ההעשרה האלה בעצם? מר אלרון פנחס:

 זה של הילדים, של, גב' נעה צ'פליצקי:

 יש לנו את היחידה שעוסקת בחוגי העשרה.  ם בינוני:מר רחמי

 זה ספורט. גב' נעה צ'פליצקי:

 יש בקציר.  מר רחמים בינוני:

 יש גם לחרדים. גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה מה רצית לשאול? מר מוטי ששון:

 רגע הוא עוד לא סיים, שאלה קטנה. גב' נעה צ'פליצקי:

משרה. רשום השכר הממוצע לעובדי עירייה וכוח . השכר הממוצע ל41עמוד  מר אלרון פנחס:

 אדם ירד. איך זה יכול להיות?

? אנחנו לוקחים את סך כל תקציב השכר חלקי מספר העובדים וזה 41 מר רחמים בינוני:

 המספר שיצא.

 אז הייתה ירידה בכמות העובדים אולי? מר אלרון פנחס:

תקנים בשנה  100וקלטנו נדמה לי  לא, הפוך. אם אתה קולט עובדים מר אמנון ארץ קדושה:

הקודמת ואם השכר יותר נמוך זה מוריד את הממוצע. אבל תסתכל, ההבדל 

 אחוז. 209-ו 210-הוא כלום, ב

 עדיין, זה נראה במצב כזה שהכול עולה. מר אלרון פנחס:
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. השכר, תראה השכר ברשויות הוא לא יכול לעלות לפי המדד לצורך העניין מר אמנון ארץ קדושה:

 הוא עולה רק כשמותר אם יש כל שנתיים יש שדרוגים. 

 שיעלה פחות אבל עדיין יעלה. מר אלרון פנחס:

אני מקווה שיעלה יותר, שיקבלו שכר הולם את העבודה שלהם. חבר'ה,  מר אמנון ארץ קדושה:

אנשים פה עובדים כמעט בשכר מינימום ועושים פה עבודת קודש, באמת. 

 יוחד ברשויות המקומיות הוא נמוך. הוא נמוך.השכר במגזר הציבורי במ

 תגיד לי ויש לכם שעות נוספות? מר יעקב מזרחי:

 אם צריך כן, אבל זה ניתן באישור מיוחד למה שצריך. מר אמנון ארץ קדושה:

 או. קיי, עוד שאלות? מר מוטי ששון:

-הכנסות משרד החינוך. שוב פעם, ההכנסות ירדו מ 9אחרונה. בעמוד  שאלה מר אלרון פנחס:

 . השינוי העיקרי נובע מגידול בשיפוי משרד החינוך בגין סייעות. 369-ל 400

 לא, זה לא קשור. מר ניסן זכריה:

 השכר של הסייעות עלה? מר אלרון פנחס:

תוספת של סייעות. כי אם למשל כמו שאמרנו קודם, יש  לא, יש תוספת. יש מר אמנון ארץ קדושה:

לנו יותר גני ילדים, יש יותר חינוך מיוחד אני צריך יותר סייעות. אז המשרד 

 מממן חלק מעלות הסייעת, הוא לא מממן הכול. 

 טוב, או. קיי. מר אלרון פנחס:

 אפשר לשאול? גב' נעה צ'פליצקי:

 כן, נעה. מר מוטי ששון:

 לגבי התחנה לגידול וגידור, למה יש כזאת ירידה? יצקי:גב' נעה צ'פל

 עמוד? מר אמנון ארץ קדושה:

 עמוד,  גב' נעה צ'פליצקי:

 בספר הלבן, הירוק? סליחה על הביטויים אבל זה, מר אמנון ארץ קדושה:

 בלבן. 20עמוד  גב' נעה צ'פליצקי:

 כן, מי שואל? בבקשה. מר מוטי ששון:

 אלת. אני שו גב' נעה צ'פליצקי:

 כי לא היה פה ביצוע. מר רחמים בינוני:

 לא היה ביצוע למה? גב' נעה צ'פליצקי:

 אני אגיד לאיפה זה עבר. מר רחמים בינוני:
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 מבחינת ביצוע יש לי השערה אבל אני לא אגיד. גב' נעה צ'פליצקי:

 .8.1.3.3תראי בפרק  מר רחמים בינוני:

 אני לא שומעת. גב' נעה צ'פליצקי:

 מרכז אפיק. ארץ קדושה:מר אמנון 

יש שם מרכז אפיק והכסף עבר  728, 8.1.3.3זה עבר לחינוך המיוחד, בפרק  מר רחמים בינוני:

 לשם בסדר? פשוט מיקמו את זה במיקום הנכון. 

או. קיי. עכשיו לא זוכרת באיזה עמוד קראתי אבל לגבי הנגשה. משרד  גב' נעה צ'פליצקי:

נגשה לכיתות. למה בעצם אתם מקבלים החינוך הרי מעביר כספים לגבי ה

את הכסף וכשהילדים צריכים להתחיל את שנת הלימודים אז זה לא מוכן 

 בתחילת שנת הלימודים ונשרך עוד קצת אחרי סוכות, בעוד חודש. הרי כסף,

 עדיין אין לנו את הכסף. מר רחמים בינוני:

 ,אבל הכסף הועבר. מקבלים על הילדים האלה גב' נעה צ'פליצקי:

נעה העירייה, אני אגיד לך, מבחינת ראש העיר העירייה עושה לפני שמקבלים  מר אמנון ארץ קדושה:

הרשאה כדי לא לעכב ילדים בכניסה לשנת לימודים למרות שאני חייב לקבל 

 את ההרשאה ואז להתחיל אנחנו עושים את זה לפני זה. 

 ש.נכון, כי על הילדים האלה יודעים מרא גב' נעה צ'פליצקי:

 אז הוא עושה לפני הוא אומר. מר יעקב מזרחי:

 אנחנו עושים, אני אומר לפני שמגיעה ההרשאה. מר אמנון ארץ קדושה:

 אבל לכל, גב' נעה צ'פליצקי:

 הנגשה זה חוק.  מר מוטי ששון:

 אני יודעת שזה חוק בגלל זה אני שואלת.  גב' נעה צ'פליצקי:

 או אחרת אבל, אם יש בעיה כזו מר ארז ניסים:

 נכון. גב' נעה צ'פליצקי:

 ההפך, אנחנו משקיעים הרבה יותר. מר אמנון ארץ קדושה:

משקיעים אני יודעת, למה זה מתעכב. זה שמתחיל אני יודעת שבסוף זה  גב' נעה צ'פליצקי:

לספטמבר אין לילדים את  1-נעשה. אני שואלת למה זמן אמת כאילו ב

 הכיתה המונגשת. 

תקשיבי נעה אני מסביר לך. ההרשאה יכולה להגיע אפילו חודש לפני וחודש  ן:מר מוטי ששו

 אחרי. אני אמרתי את הילדים צריך לקבל, 

 נכון.  גב' נעה צ'פליצקי:
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 אבל זה מה שעושים. מר מוטי ששון:

 אז אתה אומר תתחילו אבל בפועל זה לא, זה מבוצע באוקטובר.  גב' נעה צ'פליצקי:

 מקרה צריך לבדוק כל מקרה לגופו. בכל  מר ארז ניסים:

 טוב או. קיי, חלבי.  מר מוטי ששון:

 מה, מה התקציב, מר מאיר חלבי:

סליחה רק רגע, המקליט פה מבקש מאוד בשקט שתשמרו על שקט כי אחרת  עו"ד יונת דיין:

 לא שומעים טוב בהקלטה. 

 מתוך תקציב של העירייה מה התקציב שלנו למועצה?  מר מאיר חלבי:

 מיליון.  8על פי חוק.  ר מוטי ששון:מ

 כמה? מר מאיר חלבי:

 מיליון ש"ח. 8.4 מר מוטי ששון:

 בכל שנה.  מר מאיר חלבי:

 זה על פי חוק.  מר מוטי ששון:

 אנחנו מקבלים הנחיות ממשרד הפנים כמה לתקצב. מר אמנון ארץ קדושה:

 זה הזמנה.  אבל לא, לא, אם כבר שאלת. אם המועצה דתית, מר חיים זברלו:

 שאלה הבאה. מר מוטי ששון:

מיליון ש"ח למועצה  5.400אני רוצה מוטי לדעת למה הגזבר לא העביר  מר חיים זברלו:

 הדתית על פי חוק. אין לי תשובה. 

 נמצא פה הגזבר, הוא אומר שהוא רוצה לבדוק. מר מוטי ששון:

 לבדוק?  מר חיים זברלו:

 אומר לך. תשמע אותו. אתה שואל שאלה, אני מר מוטי ששון:

 הוא בדק ואתה הבטחת שאתה מעביר את זה, כך אמרת.  מר חיים זברלו:

רגע אתה שואל שאלה ששאלת אותי, קיבלת תשובות כמה פעמים. אתה  מר מוטי ששון:

 בבקשה. זברלו שואל את השאלה באמצעות חלבי.  רוצה לשמוע ממנו?

 אני אמרתי לשאול אותו? מר חיים זברלו:

 אני אמרתי שאתה אמרת? מוטי ששון:מר 

 הוא שאל מה התקציב. מר חיים זברלו:

 אתה רוצה לשמוע את הגזבר? מר מוטי ששון:

 כן. מר חיים זברלו:
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 בבקשה, תענה לו. מר מוטי ששון:

תראו, כל שנה משרד הדתות מוציא חוזר מה הוא התקציב של המועצות  מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון  7-אם אני זוכר נכון, העלו את התקציב מ 2019-הדתיות ביישובים. ב

 מיליון.  11לכמעט 

 ככה. מר מוטי ששון:

 אנחנו, רשויות הגישו בג"ץ על הנושא הזה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 על הארנונה לא הגשתם בג"ץ. מר יעקב בבלי:

 עזוב, לא משנה יאללה. תגיד. מר חיים זברלו:

 אתייחס?ביקשת שאני  מר אמנון ארץ קדושה:

 שיתייחס, אין בעיה. שיתייחס. שלחת בן אדם לבדוק כמה, מר חיים זברלו:

 זברלו, מר מוטי ששון:

 מותר לי לדבר מוטי, מותר לי לדבר. מר חיים זברלו:

 אבל תן לו לענות לך. מר מוטי ששון:

 מדבר שטויות, באמת. מר חיים זברלו:

 תגיד לו מה שאתה רוצה.זברלו תן לו שיענה לך, אחרי זה  מר קובי מכלוף:

 אני מבין מה אתה רוצה לשאול אני אשאל במקומך.  מר ניסן זכריה:

הרשויות הגישו בג"ץ. בג"ץ שלח אותנו חזרה למשרד הדתות, אמר תגישו  מר אמנון ארץ קדושה:

בקשות פרטניות מאחר וההעלאה הזאת צריכה לעבור אישור פרטני בכל 

שרד הדתות. החזירו בתשובה שלילית רשות ורשות. אנחנו שלחנו מכתב למ

שהתקציב הוא גם ככה פחות מאחוז ולכן לא מאשרים. אנחנו לצורך העניין 

לא העברנו ולא שילמנו את הפערים האלה ודעתנו וכתבנו ככה למשרד 

הדתות כמה פעמים, שהתקציב של המועצה הדתית מספיק והולם את מה 

 סר.שאנחנו עושים פה בעיר ולכן יש פערים של חו

 מה זה מספיק? אתה אומר שאתה נותן,  מר חיים זברלו:

 זברלו? מר מוטי ששון:

 אתה אומר אני אוריד לך מהמועצה הדתית? איפה נשמע דבר כזה? מר חיים זברלו:

 זברלו, זברלו. מר מוטי ששון:

 הזוי. מר חיים זברלו:

 אני לא אמרתי שאני מוריד כלום. מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה אמרת. זברלו:מר חיים 
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 אני, אתה רוצה, מר אמנון ארץ קדושה:

 ואתה כל חודש מוריד להם עוד. אני מותר לי לדבר מוטי, מותר לי לדבר. מר חיים זברלו:

 אבל תן לו לענות עד הסוף. אחר כך אני אתן לך לדבר. מר מוטי ששון:

 חיים, חיים אסור להתעצבן. קודם כל תדבר בשקט. מר יעקב מזרחי:

 ש"ח כל חודש. 100,000אני לא מוריד למועצה הדתית  אמנון ארץ קדושה: מר

אתה מוריד. ואתה גם אמרת לו, אפילו אמרת לו שאם אתה תגיע איתי  מר חיים זברלו:

 להסדר אז אני אשלם לך. לא, אני אגיד לך מה אתה פה מאפיונר?

 זברלו, מר מוטי ששון:

 מאפיונר, כן. מר חיים זברלו:

 לא, לא זברלו אני מבקש. תחזור בך. ששון:מר מוטי 

 לא חוזר בי. זה יותר גרוע דרך אגב. מר חיים זברלו:

 זברלו. מר מוטי ששון:

 זברלו לא יפה. מר ניסן זכריה:

 חיים. מר יעקב מזרחי:

 תחזור בך. מר מוטי ששון:

 לא רוצה לחזור בי. מר חיים זברלו:

 זברלו זה הוצאת דיבה.  מר מוטי ששון:

 שיעשה הוצאת דיבה, שימשיך ככה. יים זברלו:מר ח

 זברלו, זברלו. מר מוטי ששון:

 תמשיך.  מר חיים זברלו:

 עכשיו אני לא נותן לך לדבר. דבר, בבקשה תענה אמנון. מר מוטי ששון:

 התקציב שעבר במועצה, מר אמנון ארץ קדושה:

 עזוב אותי.  מר חיים זברלו:

היה התקציב הקודם של שנה קודמת, לא העלינו אותו  למועצה 2022-ב מר אמנון ארץ קדושה:

בתקציב. אני נפגשתי כמה פעמים עם יושב ראש המועצה הדתית, עם עמוס 

ברנס וגם עם רואה החשבון שלו לגבי הנושא של המחלוקות בינינו בעלויות. 

ניסיתי להגיע איתם לפשרה, הם לא הסכימו. כרגע הסכום הזה עדיין עומד. 

 עוד בדיקות שצריך לעשות ונגמור עם זה.אני חושב שיש 
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אפשר לשאול שאלה? למה יש מחלוקות אם התקציב ידוע ונקבע על ידי  מר שי קינן:

 הממשלה ויש גם חלוקה,

 מה שנוח להם ממשלה, מה שלא נוח להם לא ממשלה. מר חיים זברלו:

 לא, אז למה זה בכלל מחלוקת על זה אמנון? מר שי קינן:

 אני אסביר. שה:מר אמנון ארץ קדו

 למה יש שיח בכלל סביב זה אם זו ההוראה? מר שחר האס:

 הוראה. לא, הוא לא עושה. מר חיים זברלו:

מוטי אנחנו דיברנו על זה בוועדת כספים ואתה אמרת שהממשלה קובעת את  מר שי קינן:

 התקציב הזה.  

 נו מה אמרתי? מר מוטי ששון:

 בכלל? נו? אז למה יש שיח על זה מר שי קינן:

 אני מסביר לך, הוא הסביר לך. מר מוטי ששון:

 לא, הוא אומר שיש לו ויכוח איתם. הוא אמר שיש ויכוח. מר שי קינן:

 הוא בודק.  מר חיים זברלו:

אני לא מבין. זה לא הטייס  למה צריך לבדוק אם זה הוראה ממשלתית? מר יעקב אחדות:

 האוטומטי מקודם?

 ם.רק כשנוח לה מר חיים זברלו:

כמו שאמרתי, אנחנו ניסינו כמה פעמים לשבת. יש לגבי הנושא הזה עוד כמה  מר אמנון ארץ קדושה:

 היבטים, אני לא עכשיו אתחיל,

  אתה יכול לפרט לנו את ההיבטים? מר יעקב אחדות:

 אתה רוצה לשמוע את ההיבטים? מר אמנון ארץ קדושה:

 כן, כן.  מר חיים זברלו:

 ראו,ת מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה אמרת שאתה נותן, מר חיים זברלו:

 בוא נשמע את ההיבטים. מר יעקב אחדות:

תראו, כמו שאמרתי המכתב שנשלח למשרד הדתות אמר שאנחנו חושבים  מר אמנון ארץ קדושה:

 היא לא מוצדקת.  2019-אחוז שהייתה ב 23שהעלייה של 

פסידו ואתה עוד ממשיך. אתה כל הארץ שילמו, פתח תקווה הלכו לבג"ץ ה מר חיים זברלו:

 אמרת שאתה משלם.
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 אבל זברלו אתה לא יכול לא לתת לו לדבר. מר מוטי ששון:

 אתה שואל אותי למה לא שילמתי עד היום.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אנחנו רוצים להבין. מר יעקב אחדות:

 אז הנה אני מסביר. מר אמנון ארץ קדושה:

 ם, אתם לא רוצים לשמוע.חבר'ה הוא מסביר לכ מר מוטי ששון:

 רגע בוא נשמע. בוא נראה מה המחלוקת. מר ניסן זכריה:

 זברלו, זברלו.  מר קובי מכלוף:

 אני לא מבין. אבל רגע, תן לו להסביר. האם יש חשדות לדברים לא כשרים? מר ניסן זכריה:

 לא, לא, חס וחלילה. מר אמנון ארץ קדושה:

 אז מה הבעיה? מר ניסן זכריה:

 .issue-זה לא ה אמנון ארץ קדושה:מר 

 אז מה הבעיה? מר ניסן זכריה:

 אין פה חס וחלילה שום, מר אמנון ארץ קדושה:

 אני לא מבין את המחלוקת. מר ניסן זכריה:

הדבר היחידי שאני בדקתי את הנושא הזה וכמו שאמרתי, אנחנו חושבים  מר אמנון ארץ קדושה:

 על ידי משרד הדתות,שהעלייה של התקציב שנעשתה והוחלטה 

 לא חוקית. מר חיים זברלו:

 לא אמרתי היא לא חוקית. לדעתי היא לא, מר אמנון ארץ קדושה:

 מאוזנת. מר יעקב מזרחי:

 נקרא לזה, היא מוגזמת. מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה לא רלוונטי לסיפור הזה. אבל מי אתה שתחליט? מר שי קינן:

 רגע.  הבנתי, בסדר. מר אמנון ארץ קדושה:

 מה הוא קובע לממשלה מה העלייה ומה ההורדה? מה הקשר? מר שי קינן:

 הזוי, הזוי.  מר חיים זברלו:

 מה זה קשור מוטי? מר שי קינן:

 הוא עונה לך. מר מוטי ששון:

לא, הוא אומר דברים אבל שהם הזויים. מה זה, הוא מחליט שהממשלה  מר שי קינן:

 הוא שיקבע בכלל את הנושא הזה?העלתה לא מספיק או כן מספיק? מי 
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אגב, בזמן שהוא נמצא בדיונים וכאלה קודם תשלם את הכסף למועצה  מר שחר האס:

 הדתית כמו שהממשלה הכתיבה,

 בדיוק. מר שי קינן:

אחרי זה תעשה את כל הזה שלך לשנה הבאה. נתקזז בשנה הבאה או משהו,  מר שחר האס:

סכום הכסף שצריך להעביר  לא יודע. אבל אם יש הנחיה ממשלתית שזה

 למועצה הדתית, 

 חבר'ה אתם לא נותנים לדבר. תנו לו לדבר. מר מוטי ששון:

אז אני אומר עוד פעם. זה היה עובדה וזו עובדה, זה אחד הנושאים  מר אמנון ארץ קדושה:

שהממשלה, משרד הדתות לבד בעצמו הוריד את התקציב של המועצה 

ש"ח. נכון שזאת אומרת  800,000-מעט בכל שנה כ 2022-ל 2019-הדתית מ

 שגם המשרד בעצמו מצא שכנראה ההעלאה הייתה מוגזמת. 

 כשהמשרד מחליט אין בעיה, הוא סוברני להחליט. אתה לא סוברני להחליט.  מר שי קינן:

 שי, מר מוטי ששון:

 אני סוברני להגיש, להגיש השגה על ההעלאה הזאת.  מר אמנון ארץ קדושה:

אתה צריך לשלם ולהגיש. אתה לא יכול לעשות דין לעצמך. אתה לא יכול  :מר שי קינן

 לעשות דין לעצמך.

 שנתיים, יותר משנתיים. על מה אתה מדבר? מר חיים זברלו:

 אמנון זה נשמע לי ממש לא תקין. מר שחר האס:

 וביקשת חוות דעת מיונת על זה? מר שי קינן:

 לא, שטויות.  מר חיים זברלו:

 אה, למה לא? קינן:מר שי 

 ממש לא תקין.  מר שחר האס:

 אני אגיד מה. אנחנו בתקופה הזאת, מר אמנון ארץ קדושה:

 אני לא חושב שהיועצת המשפטית דעתה נוחה מהדבר הזה. מר שי קינן:

 האם, האם התקציב, מר ניסן זכריה:

 חבר'ה, גמרנו אל תפריע.  מר מוטי ששון:

 בר ממשרד הדתות או שזה תקציב עירוני? רגע.האם התקציב מוע מר ניסן זכריה:

 אחוז נושאת העירייה.  75. 25-75יש חלוקה בין משרד הדתות לרשות.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אה, הבנתי. מר ניסן זכריה:

 עכשיו,  מר אמנון ארץ קדושה:
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 בעבר זה היה הפוך. מר מוטי ששון:

 זה היה. 50-50 מר חיים זברלו:

 . 75% -25% מר מוטי ששון:

 טוב זה המדינה עשתה את החוק, זה לא אנחנו עשינו את החוק.  מר חיים זברלו:

 בסדר אני לא מתווכח, אני רק נותן עובדה. מר מוטי ששון:

אני מציע אמנון פשרה. אתה תן להם את הכסף ואם אנחנו חושבים שטעינו  מר יעקב מזרחי:

 זה נסגר.שנה הבאה תמיד אפשר להוריד את זה. שנה הבאה 

 אתה לא קובע. המדינה קובעת.  מר יעקב אחדות:

 אבל תראה, מר יעקב מזרחי:

 גם הוא לא יכול לקבוע. מר יעקב אחדות:

 בדיוק יעקב, המדינה קובעת.  מר שי קינן:

 או. קיי, אז תן להם. מר יעקב מזרחי:

 התקציב צריך לתת להם, זה מה שהמדינה קובעת. מר שחר האס:

 זה לא מדויק.  מר ניסן זכריה:

 לא, לא, לא.  מר שי קינן:

מתקציב העירייה, סימן  75-אחוז בלבד וה 25רגע. אם משרד הדתות מעביר  מר ניסן זכריה:

 שיש לעירייה שיקול דעת.

 לא, אבל הממשלה קובעת את התקציב. מר שי קינן:

 כן אבל אם העירייה, מר ניסן זכריה:

 אבל זה החוק. ניסן, עזוב. זה החוק. תגיד החוק לא צודק וזהו. מר שי קינן:

 אל תתחילו עם לא קיבלתי כסף, זה לא שהם קיבלו אפס.  מר אמנון ארץ קדושה:

האם יש שיקול דעת האם להעביר את סכום הכספים האלה או לא? זו  מר שחר האס:

 השאלה. 

רוצה לבדוק עוד משהו, שיבדוק  תקשיב, בסופו של דבר תתקבל החלטה. הוא מר מוטי ששון:

 כמה שהוא רוצה. זה בסדר, זכותו, הוא הגזבר.

 אין בעיה שיבדוק, מר שחר האס:

 דקה. מר מוטי ששון:

 אבל אנחנו מעכבים להם את הכסף. מר שחר האס:

 הוא יבדוק את זה, גם אני אבדוק את זה . מר מוטי ששון:
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 עד, עד, מר חיים זברלו:

 עון הבא. עד הרב מר מוטי ששון:

 או. קיי.  מר חיים זברלו:

 אני יש לי בבקשה שתי שאלות.  מר יעקב אחדות:

 יאללה קיבלת. מר אילן גזית:

תודה אילן. האם היה לך עוד איזה משהו מחוקי המדינה של תקציבים שגם  מר יעקב אחדות:

שנים אתה  3-ירדת ככה לפרטים והלכת לבדוק בכל הקדנציה שלך במשך ה

 , חוץ ממועצה דתית?2019-אתנו לא, מ

אני בודק כל שקל שאני מוציא מהעירייה. כל שקל. ואם יש העלאה לא  מר אמנון ארץ קדושה:

 סבירה ובמקרה הזה הייתה העלאה לא סבירה, אז הגשתי את ההשגה.

 בוא נגיד ככה. מר שי קינן:

 מי קובע, מר יעקב אחדות:

היית כל כך דקדקן. לא הייתה אכיפת  חודשים לפני הבחירות לא 4בגבייה  מר שי קינן:

חודשים לפני הבחירות, בהוראה שלך, בהוראה שלך ואני מחזק את  4גבייה. 

 מה שחיים אמר.

שי אני אגיד לך רק דבר אחד. לי נמאס מההערות האלה. תתבע אותי. אני  מר אמנון ארץ קדושה:

 מוכן ללכת איתך לבית משפט, בסדר?

 בסדר. מר שי קינן:

 תתבע אותי. ארץ קדושה: מר אמנון

 בסדר. מר שי קינן:

 בבקשה. אני מוכן ללכת איתך לבית משפט.  מר אמנון ארץ קדושה:

 למה ללכת לבית משפט? מר שי קינן:

 תתבע אותי. מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה מכחיש?  מר שי קינן:

 אני הכחשתי. מר אמנון ארץ קדושה:

 את מה הכחשת? מר שי קינן:

 אמרתי לך, קדושה:מר אמנון ארץ 

 את מה הכחשת?  מר שי קינן:

 אמרתי לך שכל מה שאתה מאשים אותי, מר אמנון ארץ קדושה:
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לא נכון, אמרת לי בפנים. אמרת לי בפנים אני לא רוצה שתושבים יגיעו  מר שי קינן:

 כועסים לקלפי. אמרת לי או לא אמרת לי?

 אתה מסלף את האמת.  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא, לא. אמרת לי או לא אמרת לי את זה? קינן:מר שי 

 אני לא מתכוון להתווכח איתך.  מר אמנון ארץ קדושה:

 ואני אגיד לך מה עניתי לך. מר שי קינן:

 תתבע אותי. מר אמנון ארץ קדושה:

 עניתי לך מי אתה שתחליט אתה פקיד עירוני, זה נוהל בחירות. מר שי קינן:

 תי. תתבע או מר אמנון ארץ קדושה:

 לא רוצה לתבוע אותך. מר שי קינן:

 אני מת להגיע איתך לבית משפט. מר אמנון ארץ קדושה:

 לא רוצה לתבוע אותך. מר שי קינן:

 שי, שי.  מר מוטי ששון:

 במיליון שקל, מיליון שקל תתבע. מר אמנון ארץ קדושה:

 חודשים.  10-ההליך, ההליך המשפטי ייקח יותר מ מר שי קינן:

 מיליון ש"ח. 10אתה תשלם  ארץ קדושה:מר אמנון 

 שי, שי, גמרנו אין לך זכות דיבור. או. קיי,  מר מוטי ששון:

 הוא לא מכחיש הוא אמר. מר שי קינן:

 אני רוצה לשאול רק שאלה בהקשר הזה.  מר שחר האס:

 הוא לא מכחיש הוא אומר לי את זה. מר שי קינן:

 זה לא תופס בבית משפט. מר ניסן זכריה:

 נכון, אבל יש דו"חות אכיפה שאתה רואה שהוא לא גבה. שי קינן: מר

 שי, שי. מספיק כבר. מר מוטי ששון:

 מספיק, די.  מר חיים זברלו:

 יש דו"חות.  מר שי קינן:

 חיים. מוטי תסגור את הסיפור הזה.  מר יעקב מזרחי:

 עם מה? מר מוטי ששון:

 שקט נו.  מר יעקב מזרחי:
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 את הנושא הזה?סיכמתם  מר שחר האס:

 תן להם עד הרבעון, גמרנו נו. מר ניסן זכריה:

מיליון ש"ח  5אני רק תוהה, באמת. הרי אנחנו מקבלים עכשיו תקציב של  מר שחר האס:

ממשרד החינוך להפעלת חוגים. יש לנו, כלומר הגזבר הולך ואומר רגע החוג 

 הזה לא מתאים לי, החוג הזה לא מתאים לי. אני באמת שואל. 

 אין דבר כזה.  ר מוטי ששון:מ

 )מדברים ביחד(

 הוא אומר, מר שחר האס:

 אין לו החלטה פדגוגית. יש לו החלטה תקציבית.  גב' נעה צ'פליצקי:

 מה זאת אומרת? אבל הממשלה אומרת תשלם, או. קיי. מר שחר האס:

 חברים, חברים אם אין שאלות. או. קיי חברים. חברים.  מר מוטי ששון:

בספר שאסור להגיד את השם  33רגע אני בבקשה יש לי עוד שני דברים. עמוד  חדות:מר יעקב א

 שלו. בספר הלבן. 

 איזה עמוד? מר ניסן זכריה:

 . 33עמוד  מר יעקב אחדות:

 ?33 מר ניסן זכריה:

מיליון ש"ח. כן, במה  62-מיליון ש"ח ל 53-תקציב של הסעת ילדים. עלה מ מר יעקב אחדות:

 זה מתבטא?

אני אסביר. אמרנו קודם שיש לנו גם גידול במספר הילדים בחינוך המיוחד  נון ארץ קדושה:מר אמ

 ואנחנו צריכים להסיע אותם בהסעות.

 על פי חוק. מר מוטי ששון:

התעריפים, המחירים עלו בשוק. התעריפים עלו פר הסעה ולכן יש פה גידול  מר אמנון ארץ קדושה:

לא סוף פסוק. שנצטרך לבוא למועצה בהיסעים. אני גם אגיד שזה כנראה 

 עם גידול נוסף.

 מה היחס של ההסעות מבחינת העירייה? מר יעקב מזרחי:

 אחוז . 60 -אבל אנחנו הרבה יותר מ 40%-60% מר מוטי ששון:

 כמה מוטי? מר יעקב מזרחי:

 40%-60% מר מוטי ששון:

 בתיאוריה, בפועל לא. מר זוהר נוימרק:

 גם אקסטרות? זה מר יעקב מזרחי:
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 ומלווים.  20דרך אגב, רק תיקון זה  מר אמנון ארץ קדושה:

 ומלווים. 20 מר יעקב אחדות:

כי גם אם עולים מספר הילדים בחינוך המיוחד אני צריך לתת גם תוספת של  מר אמנון ארץ קדושה:

 מלווים.

 כמה ילדים? מר שחר האס:

 ש"ח. 100,000-להגיע בשנה בחינוך המיוחד לילד יכול עם המלווה שלו יכול  מר מוטי ששון:

 לא, אבל כמה ילדים מהעיר יוצאים החוצה? מר שחר האס:

 ש"ח. 100,000-ילד אחד בשנה למעלה מ מר מוטי ששון:

 זה כולל מלווה וכולל, מר חיים זברלו:

 מוטי, מר יעקב מזרחי:

 יעקב יש גם ילדים שלא מקבלים. מר קובי מכלוף:

 כמה ילדים יוצאים מחוץ לגבולות,מוטי  מר שחר האס:

 כמה הסעות יש? מר מוטי ששון:

 כמה ילדים, כמה ילדים יש? מר שחר האס:

 קווים בשנה.  800יש  מר מוטי ששון:

 הוא שואל מחוץ לחולון.  מר חיים זברלו:

 800ילדים בחינוך המיוחד.  3,000אני אגיד לך. אני אבדוק, אני יודע שיש  מר מוטי ששון:

 תקן אותי.קווים 

 .800מעל  מר ארז ניסים:

 קווים אבל ילד בחינוך המיוחד זכאי.  800מעל  מר מוטי ששון:

 לא, מר שחר האס:

כיתות לבתי  13, 19ויש גידול. תשמע, בדיון לפני שנה אמרנו לכם שהוספנו  מר מוטי ששון:

כיתות גן הוספנו. יש גידול וחסר עוד,  6הספר היסודיים לאוטיסטיים ועוד 

 יש גידול כל הזמן בילדים האוטיסטים. 

 דרכים ושחקים אמורים, מר שחר האס:

 זה גם פה, זה מופיע פה. מר מוטי ששון:

 אני יודע, זה בתב"רים בטח. לצמצם טיפה? מר שחר האס:

 כרגע יש לנו תלונה, מר מוטי ששון:
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יוצאים אני יודע שהתנכלו. אבל זה אמור גם לצמצם את מספר הילדים ש מר שחר האס:

 מחוץ לעיר?

 ילדים ביתה.  8אני מאוד מקווה. אל תשכח כיתות של אוטיזם זה  מר מוטי ששון:

 זה לא הרבה. מר קובי מכלוף:

 נכון, זה מינורי. מר שחר האס:

 או. קיי. טוב, או. קיי.  מר מוטי ששון:

הזאת  אני רוצה לדעת, מחילה. מחילה. אני רוצה לדעת אחרי כל העלייה מר יעקב אחדות:

האם תחילת שנה הבאה אתם ערוכים לכל הסיפורים שהיה השנה מבחינת 

 הסעות לילדים וכל זה, או שעדיין,

מה, אני אענה לך יעקב. מה שקורה שגם ראש מינהל החינוך וגם המנכ"ל  מר מוטי ששון:

 ארז לא עברו וגם אני לא עברתי שנה כזאת וגם לא מנהלת המחוז.

 ההורים וגם הילדים.וגם  מר יעקב אחדות:

וגם ההורים לא עברו שנה כזאת קשה שיש בעיה גם עם המסיעים. מסיעים  מר מוטי ששון:

לפעמים לוקחים מעבר ליכולות שלהם והם מעמידים אותנו בפני עובדה כי 

 הם נותנים את המחירים והם זוכים במכרז. 

 יש מחסור בנהגים מוטי. מר יעקב מזרחי:

 חסור גדול בנהגים.יש מ מר זוהר נוימרק:

 זה דבר שני. אבל קודם כל הם לוקחים יותר ממה שהם יכולים. מר מוטי ששון:

 מוטי, מר קובי מכלוף:

ואז אתה הולך לפה, הולך למרכז שלטון מקומי מסתבר שכולם באותה  מר מוטי ששון:

צורה. יש גם עם זה, גם עם ההיסעים, גם עם הנהגים. לוקחים נהגים לא 

באים לאסוף את הילד האוטיסטי. והילד האוטיסטי מחכה  מיומנים שלא

 ברחוב.

 מוטי. מר שי קינן:

 רגע, רגע, אני לא סיימתי מחילה. מר יעקב אחדות:

 לא, אני מבקש מחילה. מר שי קינן:

 אבל לא על זה דיון, נו מה עכשיו מר מוטי ששון:

של נהגים ומלווים יעקב בהערת סוגריים, תראה. זה שיש קושי בשוק גם  מר שי קינן:

והכול, נכון, אבל וזה אבל גדול. יש לנו כעירייה ואני אומר את זה כדי שנפיק 

לקחים לשנים הבאות. אני וזוהר חברים בוועדת מכרזים. המכרז שיצא יצא 
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לספטמבר צריך כבר  1-מאוחר מאוד, או. קיי. אישרנו אותו באוגוסט שב

 ה מוטי. הילדים הולכים לבית ספר. זה דבר שלא ייעש

 או. קיי.  מר מוטי ששון:

אז קודם כל, קודם כל כשמאשימים את השוק ואת הכישלונות השוק קודם  מר שי קינן:

 כל מסתכלים במראה. צריך שהעירייה תתנהל כמו שצריך.

את המסקנות. היא יודעת מה צריך לעשות ואני חוזר ואומר העירייה הסיקה  מר מוטי ששון:

לך מהשיחה שהיה לי עם מנהלת המחוז אומרת לי במפורש המצב בחולון 

 הכי טוב מכל הרשויות באזור גוש דן.

 זה לא המצב. מר שי קינן:

 אתה יודע יותר טוב? מר מוטי ששון:

 מוטי נו די.  מר שי קינן:

 ת מה עם כבשת הרש. כל ההסעות האלה,אני רוצה לדע מר יעקב אחדות:

 זה כמו להגיד שהיינו, מר שי קינן:

רגע. כבשת הרש זה יש אלף ומשהו ילדים שיוצאים כל יום מחולון, אין להם  מר יעקב אחדות:

מענה פה. למה הם לא זכאים להסעות וגם כשקיבלו בעבר הורידו את זה 

 מפאת אין לי תקציב. אני רוצה להבין את זה.

אני לא יודע מה שאתה מדבר אבל תדבר איתי, תביא לי את המקרה  וטי ששון:מר מ

הקונקרטי ואני אבדוק אותו. כל מקרה קונקרטי תבוא אליי. נבדוק אותו, 

 אני לא יודע בצורה כזאת.

 בסדר. מר יעקב אחדות:

 טוב, חברים.  מר מוטי ששון:

אותך קודם לגבי ההשאלות יש לי עוד כמה שאלות, לא סיימתי. מה ששאלתי  מר בר שי:

 למשרד החינוך. 

אמרתי, בגלל שיש הוצאה לתת והרבה הורדות כבר לא מגיעות לעירייה  מר רחמים בינוני:

 ועוברות לבתי הספר. זה עובר ישירות למנהלי בתי הספר. 

 והליסינג שגם עלה, כמעט כל סעיפי הליסינג עלו.  מר בר שי:

 עוד רכבים. חלקם זה  מר רחמים בינוני:

 של מי הרכבים החדשים? מר שחר האס:

 יש גם בעירייה, גם בשיטור, יש בפיקוח, יש עובדים שמקבלים.  מר רחמים בינוני:

 כל אגף? מר שחר האס:
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. קשה לראות סעיפים קצת כי זה משודך 8אני בספר הירוק דווקא. עמוד  מר בר שי:

 . מינהל תחום התנדבותי.8.3.1.1.0.0ככה, עמוד 

 זה מקבלים את זה בגפן ולכן אתה רואה פה אפס. מר רחמים בינוני:

 זה גם, אז רוב התקציב הוא גפן בעצם? מר בר שי:

 כל מה שאתה רואה אפסים כמו שאמרתי לך זה בא ישירות. מר רחמים בינוני:

 הגפן הזה נשאר בעודפים התקציביים. מר אמנון ארץ קדושה:

 . 31סבבה. עמוד  מר בר שי:

 שוב לא שומעים.  יונת דיין:עו"ד 

 . 31אז מענה קולי בעמוד  מר בר שי:

 עוד פעם? מר אמנון ארץ קדושה:

 . 6.2.3.2מענה קולי,  מר בר שי:

 כן מה זה הסיפור הזה של המענה הקולי?  מר שחר האס:

מיליון. אנחנו בעצם את הנושא של המענה הקולי בעצם זה  1.200היה  מר אמנון ארץ קדושה:

הטלפוני של אגף הכנסות. שיפרנו שם את השירות. היה לנו מוקד  המוקד

 טלפוני שלא היינו שבעי רצון ממנו.

 החליפו חברה. מר מוטי ששון:

נציגים שעונים רק לחולון  10החלפנו חברה. עברנו למודל בעצם של לקחת  מר אמנון ארץ קדושה:

גבוהים. אז  ולא לערים אחרות. יש שיפור משמעותי בשירות באחוזים מאוד

 מיליון. תסתכל על הביצוע.  1.200אין מה לעשות. זה מיליון ש"ח. זה היה 

 הבנתי.  מר בר שי:

, סליחה? למה אתה לא מכניס תשלום באמצעות bitלמה אתה לא מכניס  מר ניסן זכריה:

bit ? 

אתה צריך  רק מגדיל לנו את העלויות כי bit-. הbit-בדקנו את הנושא של ה מר אמנון ארץ קדושה:

 לשלם גם לזה וגם לחברת האשראי וזה לא, לא משמעותי מבחינתנו.

 בוא נראה את החברה החדשה. טוב.  מר מוטי ששון:

זה עמלת תוספת על עמלת האשראי. אם זה היה אחד מחליף אני מבין. אבל  מר אמנון ארץ קדושה:

 זה תוספת. 

 זה הרבה כסף, זה לא כדאי כלכלית. מר יעקב מזרחי:

, ניקיון שירותים ציבוריים. גם שם יש עלייה של מעל 7.1.2.5סעיף  34עמוד  ר בר שי:מ

 אחוז. 100
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 שיפצו כנראה. מר חיים זברלו:

 בהתאם למכרז החדש של העירייה שדרגו את הניקיון. מר רחמים בינוני:

 שדרגו גם את השירותים.  מר חיים זברלו:

 את השירותים הציבוריים? מר בר שי:

שירותים ציבוריים אם  9את השירותים הציבוריים שיש ברחבי העיר. יש  רחמים בינוני:מר 

 אני לא טועה. יש בכיכר סירן, יש לך,

 רגע משפצים אותם נכון? מר חיים זברלו:

 משפצים, מנקים, הוסיפו שעות, מכרז חדש שיצא. מר רחמי בינוני:

 .7.8.2העמוד. סעיף . זה כל 7.4.6.100. 47הבנתי. עמוד  מר בר שי:

 איזה עמוד? מר ניסן זכריה:

 ?7.8.2, 47 מר רחמים בינוני:

 . הפסקת פינת ליטוף. 7.8.2כן,  מר בר שי:

כן, כדי לשפר שם את השירות כדי שיהיה אחזקה יותר טובה אז הגדלנו פה  מר רחמים בינוני:

 את העלות. היה פה עבודה של גנים ונוף. 

 בר? בכמה?בכמה מדו מר חיים זברלו:

 ש"ח. 620,000 מר רחמים בינוני:

 זה העלות השוטפת? כל שנה עכשיו נשלם, מר בר שי:

 כן, כן. תשמע אתה יודע כמה ילדים באים לשם? מר רחמים בינוני:

 באים המון. באים המון.  מר חיים זברלו:

 הם גובים כסף. מר יעקב אחדות:

 ק מבחוץ לראות. חלקם משלמים, חלקם באים ר מר אמנון ארץ קדושה:

 על מה העלו את הכסף? מר יעקב אחדות:

 על האחזקה של פינת הליטוף. מר שחר האס:

לא מהאנשים, זה אחזקה. לא מהתושבים. זה אחזקה, העירייה נותנת כסף  מר רחמים בינוני:

 לאחזקה. 

 אחזקה, אחזקה.  מר שחר האס:

 ,הבנתי. יש לנו גם הכנסה שם? ההוצאה שם מר יעקב אחדות:

 למדריך, למדריך. מר מוטי ששון:

 העובדים לא מתחזקים את המקום? מר יעקב אחדות:
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 יש מדריך, למדריך. מר מוטי ששון:

 בשנה? 320,000למדריך  מר יעקב אחדות:

 על הכול.  מר מוטי ששון:

 יש מדריכה אחת, מר יעקב אחדות:

 על האחזקה, האוכל.  מר יעקב מזרחי:

 את החיות.צריך להאכיל  מר שחר האס:

 אוכל, ניקיון.  מר יעקב מזרחי:

באותו עמוד, באותו עמוד סליחה, השמירה בקבלנות ירדה באופן משמעותי  מר שחר האס:

. השאלה איזה שמירה? של מי, של מה והאם 47אחוז שזה נהדר, עמוד  41-ב

 הם הפכו להיות שכירים או שצמצמנו תקנים?

אגף גנים ונוף. היו כל מיני שומרים שהיו מביאים  הייתה הנחיה של מנהל מר רחמים בינוני:

בכל מיני שעות שראו שזה לא כל כך אפקטיבי, הורידו את זה. תראה שזה 

 גדל פה האחזקה כי יש פה כל מיני,

 איזה שמירה הם עשו? מר שחר האס:

 בגנים. היו לפעמים שמים שומרים בגנים. מר רחמים בינוני:

 ?בגינות הציבוריות מר שחר האס:

 נגד ונדליזם.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אז עכשיו יהיו מצלמות והכול יהיה בסדר, חיסכון. מר יעקב מזרחי:

 בפינת חי היה שמירה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 המצלמות חוסכות בכוח אדם.  מר יעקב מזרחי:

 ביטוח סייבר.  6.6.7.4.49, 49עמוד  מר בר שי:

 ים?מה עם שבילי האופני מר יעקב אחדות:

 הביטוח סייבר אתה מדבר? מר אמנון ארץ קדושה:

 נכון? 800,000-כן, עלה ל מר שחר האס:

תראו, עוד פעם. הנושא של ביטוח סייבר כל, אני לא יודע אם אתם אבל כל  מר אמנון ארץ קדושה:

נושא הביטוחים עלה משמעותית. ביטוח סייבר גם עלה. אנחנו יוצאים 

 אות שלו,למכרז עכשיו. כשנדע מה התוצ

 ופה יש גידול גם? מר בר שי:

 אולי. אבל כל נושא הביטוחים היום, במיוחד הסייבר זה קטסטרופה. מר אמנון ארץ קדושה:
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 עלה. יש לי עוד שאלות. 4זה פי  מר בר שי:

 זה משהו חדש.  2022-לא היה ביצוע, ב 2020-תסתכל שב מר אמנון ארץ קדושה:

 . 5,000-ל 100,000-. יש פה ירידה מ7.5.7יפה, סעיף . אכ51כן. עמוד, עמוד  מר בר שי:

 '.21-נכון, אתה רואה שלא היה ביצוע גם. אתה רואה לא ביצוע לא ב מר רחמים בינוני:

 תיקון של התקציב. מר אמנון ארץ קדושה:

 בדיוק. מר רחמים בינוני:

 אז מה זה אומר? מר בר שי:

 יצאו לה ולכן )לא ברור(. זה שיטת אכיפה שבסוף לא  מר רחמים בינוני:

 . 9.3.6. סעיף 55אוקיי. עמוד  מר בר שי:

 מעליות. מר שחר האס:

 על המעליות, כן. מר בר שי:

יש לנו בעקבות הנגישות יש הרבה מעליות שהתקנו בבתי הספר, צריך לתחזק  מר אמנון ארץ קדושה:

 אותן. הרי לכל ילד שעושים לו נגישות זה מעלית. 

 כן.  מר בר שי:

 . 54שנייה רגע, אני חוזר טיפה אחורה לעמוד  מר שחר האס:

 איזה סעיפים? מר יעקב מזרחי:

 לא, לא חוזרים אחורה. מר אמנון ארץ קדושה:

היה שם גידול, רגע ברח לי, אה, ניקיון בקבלנות ירד, סליחה, עלה באופן  מר שחר האס:

 משמעותי. אנחנו,

 אנחנו בעד שיעלה. מר יעקב מזרחי:

 לא, הכול בסדר. ר האס:מר שח

 ינקו את העיר למה לא? מר יעקב מזרחי:

-ש"ח אנחנו מבקשים להעלות את ל 160,000אבל הביצוע בשנה שעברה היה  מר שחר האס:

 . מה, הניקיון לא היה מספק? לא, 430,000

 יש, קודם כל, מר רחמים בינוני:

 היה גידול בבתי ספר? מר שחר האס:

 תר מתקנים, יש יותר דברים, כן. יש יו מר רחמים בינוני:

-מספר בתי הספר לא עלה ב אחוז? 170-או. קיי. באופן כל כך משמעותי? ב מר שחר האס:

 אחוז. 170
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 כן אבל זה יכול להיות שמעלים שעות, מר אמנון ארץ קדושה:

 לנותנות שירותים, 10-מוסיפים ב מר רחמים בינוני:

 שעות גם, זה לא רק.  יכול להיות שמעלים מר אמנון ארץ קדושה:

 מה, ניקיון של בתים? מר שי קינן:

 '.22לא, שכונות, רחובות. למשל הרחוב שלי, הרחוב שאני גר לא היה בשנת  מר יעקב מזרחי:

 . קודם דיברנו על התל"ן והחוגים ויש פה דווקא ירידה בתל"ן.56עמוד  מר בר שי:

 נכון, כי זה עבר לגפן. מר אמנון ארץ קדושה:

 גם זה עבר לגפן? שי: מר בר

 כן. מר אמנון ארץ קדושה:

במנב"סים מה זה הירידה הזו שהיא מינורית  55-המנב"סים שאלת? ב מר שחר האס:

 יחסית. כאילו, היא מבחינת כסף היא לא הרבה כסף אבל האחוז היחסי.

 המנב"ס זה התוכנה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 מה זה? מר שחר האס:

 זה הביצוע, כן.כן  מר רחמים בינוני:

 מה זה זה הביצוע? הביצוע היה אפס. מר שחר האס:

לא, אני אומר זה התקציב שנדרש. בגלל זה עדכנו אותו. יש תוכנה שאנחנו  מר רחמים בינוני:

 משלמים את זה למינהל החינוך. 

 אחוזים.  75-שעלה ב 56מה זה היוזמות של תלמידי חוץ? זה עמוד  מר שחר האס:

 יוזמות, איזה סעיף? קדושה:מר אמנון ארץ 

 . 56. באמצע כזה. 8.1.1.300סעיף  מר שחר האס:

 מוטי יש לי רעיון. מר יעקב מזרחי:

 מה, יוזמות תלמידי חוץ? מר רחמים בינוני:

 כן.  מר שחר האס:

 זה הכנסות שאנחנו מקבלים ומעבירים את זה לבתי ספר.  מר רחמים בינוני:

והם ישלחו שאלות אליהם ואז הישיבה תהיה קצרה יותר.  נעשה את הישיבה מר יעקב מזרחי:

 מה אתה אומר על זה?

 צודק. מר מוטי ששון:

 מה צודק? אולי, אולי, מר בר שי:
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שאלות הבהרה, יכול להיות שהם צודקים. הם רוצים ללמוד את זה, אין  מר יעקב מזרחי:

 בעיה. 

 אבל היה לך, מר מוטי ששון:

 יעקב די. מר חיים זברלו:

 שבועיים קיבלת מראש.  מוטי ששון: מר

לא אני נותן רעיון, באמת, זה סוג של רעיון שהוא טוב. אם למישהו יש  מר יעקב מזרחי:

 שאלות בוא נזרום עם שאלות,

 אף אחד לא פנה לגזבר ולמנהל אגף התקציבים עם השאלות. מר מוטי ששון:

 ם עושים, זה בסדר זה לגיטימי.אבל זה סתם יחסוך לנו זמן. הם צודקים שה מר יעקב מזרחי:

 . זה לא שאנחנו עכשיו,20:40עכשיו  19:00-חבר'ה אנחנו בישיבה, התחלנו ב מר שחר האס:

 יש גם התב"רים, בלי שום קשר לזה. אני אומר, מר יעקב מזרחי:

 אם היינו שואלים בלי הבהרות, מר בר שי:

 יעקב, יעקב. בבקשה אל תפריע להם.  מר חיים זברלו:

 אחוז. 2,000. יש גידול מינורי של 8.1.1.301, 56 חר האס:מר ש

מיליון נתנו לטובת יוזמות של מנהל אגף ארגון בגין עבודות שהוא צריך  5 מר רחמים בינוני:

לטובת ביצוע  1/12לעשות, שיהיה לו פה גם בתקציב הרגיל. הוא יקבל פה 

 העבודות בכל מוסדות החינוך.

 איזה אגף ארגון?  עם. סליחה, סליחה, סליחה. איזה יוזמה?עוד פעם, עוד פ מר שחר האס:

 לשיפוצים בבתי הספר. מר אמנון ארץ קדושה:

 לשיפוצים בבתי הספר? מר שחר האס:

 מיליון ש"ח שיהיה לשיפוץ של מוסדות החינוך. 5 מר אמנון ארץ קדושה:

 שיפוץ? מר שחר האס:

 שיפוץ.  מר אמנון ארץ קדושה:

 הכול, זה גם גני ילדים.  זה מר רחמים בינוני:

 למה זה פה? מר שחר האס:

 גני ילדים,  300שחר,  מר מוטי ששון:

 מי קובע את הסדר של השיפוצים? מר יעקב אחדות:

 בתי ספר. מה,  57 מר מוטי ששון:



 557פרוטוקול  28.12.2022 –ליום  63מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

51 
 

אנחנו שיפצנו מבנים  2021לא, אין בעיה. שנייה. אתה רוצה להגיד לי שבשנת  מר שחר האס:

 ש"ח? 200,000בסדר גודל של 

 לא, היה לך תב"ר, מר רחמים בינוני:

 היה גם בתב"ר. מר אמנון ארץ קדושה:

 יש לך תב"ר של שיפוצים ויש לך גם כסף. חילקנו את זה לשני סעיפים שונים.  מר רחמים בינוני:

 .74. יש שני סעיפים אחרונים זה גם גפן? 74טוב, עמוד  מר בר שי:

ורים וחוג אם בקהילה זה עבר לאגף קהילה לפרק לא, לא. חוג לה מר רחמים בינוני:

1.8.2.8.1.3 . 

 הבנתי, או. קיי.  מר בר שי:

. כן, כן, הלכתי אחורה. לא, אנחנו 29-רחמים אני מחזיר אותך שניונת ל מר שחר האס:

 פשוט, 

 הכול בסדר שחר. מר אמנון ארץ קדושה:

 , השכר הקובע צוברת,29 מר שחר האס:

ף מכרזים עבר לאגף פרויקטים. דני קיבל את מערך המכרזים ולכן הכסף אג מר רחמים בינוני:

 עבר,

 העברה טכנית. מר אמנון ארץ קדושה:

 ? אני רואה,2020אז אנחנו משווים כאילו את ההוצאה כאילו של  מר שחר האס:

 לא, לא, זה אותה הוצאה.  מר רחמים בינוני:

 זה אותה הוצאה פשוט עבר אגף? מר שחר האס:

 הוסיפו את מערך מכרזים למנהל אגף פרויקטים ולכן, מים בינוני:מר רח

 איזה כיף לו.  מר שחר האס:

מיליון. אירועים זה  2. יש שם עלייה של 7.8.1, הפקת אירועים שזה 78טוב.  מר בר שי:

 טוב סך הכול אבל,

 . 2022זה ירידה יחסית למה שהיה לנו בתקציב  מר רחמים בינוני:

 ?בביצוע מר בר שי:

 מיליון. 6.5היה  2022-ב מר רחמים בינוני:

 כאילו הביצוע היה יותר גבוה ממה שמופיע פה? מר בר שי:

 כן.  מר רחמים בינוני:

 כי זה המקור. מר אמנון ארץ קדושה:
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 העלו את מחירים האומנים, חבל על הזמן.  מר מוטי ששון:

 אז אמרת שאתה לא רוצה לשלם להם הרבה אבל.  מר בר שי:

 שי בר, זה מה שהכתיבו לך, כל השאלות האלה? מוטי ששון:מר 

 לא, זהו. מר בר שי:

 אני רוצה להגיד משהו בבקשה. אפשר? לעמוד?  מר יעקב אחדות:

 כן תעמוד לא רואים אותך. מר קובי מכלוף:

 רגע אתה רוצה להגיד, מר מוטי ששון:

 משהו קטן. מר יעקב אחדות:

 זה בסוף הישיבה. כן אבל בפרוצדורה  מר מוטי ששון:

 זה לא סוף הישיבה? מר יעקב אחדות:

 עוד צריך להצביע על התקציב.  עו"ד יונת דיין:

 אחר כך. מר מוטי ששון:

 יש פיתוח, תב"רים. עוד לא סיימנו.  מר אמנון ארץ קדושה:

 יש תקציב פיתוח עוד. מר שחר האס:

 טוב חברים, זה מה שנשאר.  מר מוטי ששון:

 ייתי באמצע השאלות והם נכנסו.ה מר מאיר חלבי:

 אז בבקשה, תשאל. מר מוטי ששון:

מה שאני רוצה לומר, הודות לך כבוד הראש העיר, העיר איתנה. אבל גם אי  מר מאיר חלבי:

אפשר להתעלם מזה שגם העיר איתנה ובזכות העובדים והעובדות שעומדים 

קציב של כחומה בצורה ושומרים על התקציב של העירייה. האם עכשיו בת

' אנחנו נכנסים לראש השנה ועוד שנה וגם לליל הסדר, האם המתנה 23

 ש"ח?  1,000לחגים לעובדים יכולה להיות 

 שנת בחירות. מר מוטי ששון:

 אסור לנו. בשנת בחירות אסור לנו. מר אמנון ארץ קדושה:

 אני גם הייתי בעד אבל אסור. מר חיים זברלו:

 טה להר סיני?מה הקשר? מה שמי מר מאיר חלבי:

 זה שנת בחירות. בשנת בחירות אסור. מר מוטי ששון:

 מה, אז לא עושים חג?  מר מאיר חלבי:

 לא, הם ממשיכים לקבל. לא נוגעים להם. מר מוטי ששון:
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 מה שהיה נהוג לפני. מר זוהר נוימרק:

 לא יעשו ליל הסדר? מר מאיר חלבי:

 שלוש אז היה נראה אחרת.-שנתייםהיית אומר את זה לפני  מר קובי מכלוף:

 בוא נגיד שהעובדים ישמחו.  מר אמנון ארץ קדושה:

זה מבחינת חוק אתה הולך, נותן שוחד לעובדים. לא יאשרו לך את זה. טוב,  מר מוטי ששון:

 הלאה. מה עוד, שאלות? טוב, או. קיי. מי בעד אישור הצעת התקציב,

מת. לא צחוק, לא כלום אני רציני מאוד. לא דג, גם רגע, אני יש לי שאלה. בא מר יעקב אחדות:

לא דג, כבוד מינימלי. אם עובד עירייה מקבל כסף על בגדים, ביגוד. ואם יש 

חוק באיזשהו כמו ששפ"ע, אני רואה את איש הניקיון שהוא בא מנקה את 

הרחוב, יש לו ז'קט. אני רואה את האלה שמוציאים את הפחים יש להם 

כשהם מגיעים פה לעירייה, יש פקידה שיושבת עם גופיה. סווטשירטים. למה 

אני ראיתי אותה פעם בישיבת מועצה עם גופיה מוטי או עם חולצה שקופה. 

 לא, אני שואל למה הפקידה, הפקידה יושבת ככה.

 היא לא צריכה לשבת ככה. מר ארז ניסים:

 היא לא צריכה לשבת ככה. מר אמנון ארץ קדושה:

 ריכה.לא צ מר ארז ניסים:

 היה, היה מקרה, מר מוטי ששון:

 תבוא תגיד לנו. מר ארז ניסים:

 מה אני אצלם לך אותה?  מר יעקב אחדות:

 לא, לא תקין.  מר ארז ניסים:

 אנשים לפעמים מגיעים, מר יעקב אחדות:

 אני אגיד עוד פעם, זה לא תקין. לא אמורה לשבת ככה. מר ארז ניסים:

 מורה לשבת ככה.היא לא א מר אמנון ארץ קדושה:

 שיהיה לעובדות מדים כמו דיילות אל על.  מר מאיר חלבי:

 זה ייצוגי, זה כבוד. מר יעקב אחדות:

אתה צודק. אני חושב שעובד צריך לבוא בלבוש הולם את המעמד הזה שהוא  מר מוטי ששון:

 משרת ציבור.

 אבל לא קובעים קוד אתי לזה? מר יעקב אחדות:

 היה.  מר מוטי ששון:

 למה, בכנסת כולם באים עם חליפות? יעקב מזרחי: מר
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 למה אתה ראית פעם את ביבי נתניהו עם גופיה?  מר יעקב אחדות:

 לא.  מר יעקב מזרחי:

 בבית משפט עירוני פה הקלדנית ישבה עם גופיה, עם גופיה.  מר יעקב אחדות:

 יעקב, יעקב. מר שי קינן:

 יעקב.  מר שחר האס:

למנכ"ל. טוב חברים. מי בעד? מי בעד הצעת התקציב הרגיל לשנת תגיד  מר מוטי ששון:

כסלו תשפ"ג. כן, כולל כוח  2022על פי ספר התקציב מנובמבר  2023הכספים 

 ₪ 1,655,743,000אדם וכולל הרכבים. סך הכול, רגע אתה מפריע. סך הכול 

הן בצד ההוצאות והן בצד ההכנסות וזה כולל את מצבת כוח האדם, כולל 

בעד. מי  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מצבת כלי הרכב. מי בעד? את 

 נגד?

מוטי אני רוצה להצהיר שאני מציע בעד בגלל שאישרת את הפיילוט של  מר יעקב מזרחי:

 ההצעה שלי לכחול לבן. 

 . אושרים. נגד. מי נמנע? אין נמנע 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד, מי נגד? מי נגד?  13 מר מוטי ששון:

 אושרה. תודה רבה.  2023הצעת התקציב לשנת                                           

 אני עובר לתקציב הפיתוח.                                           

 בכל מקרה אתה בקואליציה, אז מה זה משנה? אתה בקואליציה. מר שחר האס:

הוא שם לך חוג לכל ילד אתה מצביע בעד או נגד? את מה זה קשור? אם  מר יעקב מזרחי:

 האמת. את האמת תגיד עכשיו פה ליד כולם.

 אבל החוג לא בשבילו. מר ניסן זכריה:

 אני רוצה לשאול אותו שאלה. אני העליתי פה הצעה שאישרו לי אותה.  מר יעקב מזרחי:

 לא אישרו לך, לא אישרו לך אותה נו באמת.  גב' שירלי לוי ציון:

 טוב חברים.  מר מוטי ששון:

 את היית פה בישיבות בכלל? אז בואי אני אסביר לך מה היה.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב, יעקב,  מר שחר האס:

 יעקב, יעקב,  מר מוטי ששון:

אני רוצה להסביר לך, את צודקת. אני רציתי רק להסביר לך משהו. היום  מר יעקב מזרחי:

כשיו חברה שסורקת ומנפה את העיר. זה מנכ"ל העירייה הצהיר, יש פה ע

עולה כסף, הוא הוציא את הכסף לזה. הפעם השנייה עכשיו שיהיה פיילוט, 

 גם אישרו לי אותה.
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 אתה מבין שזה לא בתקציב? מר בר שי:

 מה? מר יעקב מזרחי:

 זה לא בתקציב, זה בתב"ר.  מר בר שי:

 זה בדיוק העניין.  גב' שירלי לוי ציון:

 אני לא צריך פיילוט, י:מר יעקב מזרח

 יעקב, מר מוטי ששון:

 זה תב"ר. מר בר שי:

 זה לא בתקציב. מר שחר האס:

יש את הכסף הזה. אדוני הגזבר, יש את הכסף לפיילוט או אין? אדוני  מר יעקב מזרחי:

 המנכ"ל יש את הכסף הזה? אז אני בעד, זה הכול. 

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 שזה להבין שקיבלתי הכול, מה לעשות? אני מבין מר יעקב מזרחי:

 יעקב אני מבקש לא להפריע. אני עובר, מר מוטי ששון:

 אבל הם מפריעים לי.  מר יעקב מזרחי:

 . אמנון אתה רוצה להציג?2023אני עובר לסעיף הבא, תקציב הפיתוח לשנת  מר מוטי ששון:

 

 2024-2023אישור תקציב הפיתוח לשנת  .2

. התקציב כולל, התקציב 381,084,000עומד בסך  2023תקציב הפיתוח לשנת  מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון ש"ח לשנה קודמת  130-כולל הגדלת הכנסות מהיטלים והשבחה. מ

מיליון ש"ח לשנה, זה אירוע משמעותי. אנחנו בתקציב הכפלנו את  260-ל

ההכנסות מהיטל השבחה והיטלים ואגרות. זה מה שהזכיר ראש העיר 

נחנו תגברנו את ההנדסה לשחרר יותר היטלי בנייה ולשחרר קודם. א

פרויקטים. זה תקציב מאוד מאוד אגרסיבי, אני מקווה שנוכל לעמוד בו. 

מיליון  23מיליון ש"ח לפיתוח וכן העברה של  30-התקציב כולל הלוואה של כ

 ש"ח מהעודף המצטבר. שאלות? 

 הפרויקטים. או. קיי, אתם ראיתם את הרשימה של מר מוטי ששון:

רגע, לפני פרויקטים שנייה בתקבולים. יש במוסדות אחרים מינוס  מר בר שי:

 בתקבולים.

נכון, כי יש פה ירידה ברשת אורט וביטוח לאומי למול הגדלה אכן, ולכן  מר רחמים בינוני:

 הירידה. פשוט התאמנו את זה.
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 לא, רק להבין כי בדרך כלל לא רואה מינוסים.  מר בר שי:

 חבר'ה ראיתם את הרשימה של כל הפרויקטים. וטי ששון:מר מ

הסיפור של טיפול באסבסט הוא נמשך כבר, אנחנו כל פעם כאילו כל פעם  מר שחר האס:

 כאילו, אנחנו ממשיכים לטפל? איפה? איפה?  חוזר, לא נגמר הסיפור?

 ה מבנה. איפה שמוצאים. לפעמים בא רואה איזה מחסן לפעמים, איז מר אמנון ארץ קדושה:

 נשאר לך בחצר בית ישן, בחצר מאחורה יש. ורק כשמתגלה מטפלים בזה.  מר מוטי ששון:

 כמה היה הביצוע בשנה האחרונה? מר שחר האס:

 העירייה מטפלת בזה? מר חיים זברלו:

מה, דורשים שיפנו את זה. זה לא פינוי לבד, זה לא פינוי רגיל. כן, עוד שאלות  מר מוטי ששון:

 יש?

לא, לא, שנייה רגע. אנחנו יודעים כמה הוצאנו על הטיפול, הוצאנו בפועל על  שחר האס:מר 

 טיפול באסבסט בשנה שעברה?

 בסך הכול הוצאנו. 500-600להערכתי משהו כמו  מר רחמים בינוני:

 ?500,000-600,000 מר שחר האס:

 אלף. כי זה מאוד יקר. מר רחמים בינוני:

 שנה שעברה? מר שחר האס:

 זה מאוד יקר. פינוי של זה מאוד יקר. כל הזמן יש.  רחמים בינוני:מר 

 תלוי אם זה כמות גדולה, אנשים מפנים את זה לבד.  מר חיים זברלו:

 מה עם התב"ר של השיפוץ של החדר הזה? מר יעקב אחדות:

 יש פה.  מר רחמים בינוני: 

 כן? מר מוטי ששון:

 40,000מיליון כמעט על  7.5תוספת של  בעמוד ראשון בעצם. יש 4.6.2.5 מר בר שי:

 שאושרו כבר. מה? איך,

 על מה אתה מדבר? סליחה. מר רחמים בינוני:

 על קול קורא להתייעלות אנרגטית.  מר בר שי:

מיליון כאשר העירייה תיתן  7.418כן, יש לך פה תוספת של כמו שאתה רואה  מר רחמים בינוני:

 . זה המאצ'ינג שיש.2.736מהמשרד לאנרגיה  ואנחנו מקבלים 4.7

 ?40,000שאישרנו כבר?  40-אז מה זה היה ה מר בר שי:

 זה מה שהיה בעבר. מר מוטי ששון:
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 לא, אבל זה לא, מר בר שי:

 השנה עשינו איתם בדיקת היתכנות.  מר רחמים בינוני:

 זה היה כאילו תכנון ראשוני.  מר בר שי:

 בסט השנה יבוא לסיום?הטיפול באס מר מאיר חלבי:

 תראה, עוד פעם. מר אמנון ארץ קדושה:

 אם אתה מגלה בחצר של בית פרטי, מר מוטי ששון:

 אני לא יכול להכריז סיימנו. מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה לא יודע. אם אתה מגלה את הדברים האלה, אתה מאלץ אותם לפנות. מר מוטי ששון:

דיון בוועדת בריאות. עשינו סקר גגות בכל העיר לא מוטי, עשינו על זה  מר שי קינן:

ונמצאו כמה גגות כאלה שיש עדיין. עכשיו יש אופציה או בכלל לצבוע בצורה 

כזאת שזה יהיה בטיחותי או להחליף אותם. אני מה שאני ביקשתי זה 

שבאותו גג שיש בגן ילדים הוא יקבל קדימות בהחלפה ולא בצביעה ואני 

 ההמלצות של הועדה.  מקווה שזה יקרה. זה גם

 למה? יש גני ילדים עם, מר בר שי:

 גן אחד, יש גן אחד.  מר שי קינן:

 ברמזורים? מה זה אומר? UPSמה זה התקנת  מר שחר האס:

זה כשיש הפסקות חשמל ברשת שהרמזורים ימשיכו לעבוד. העירייה שמה  מר רחמים בינוני:

UPS-.ים בצמתים שם כדי שהרמזורים ימשיכו לעבוד 

 מה, זה רכיב כאילו או שזה, מר שחר האס:

 רחמים,  מר שי קינן:

 זה רק דברים כאלה לרמזורים? מר שחר האס:

 אתה יודע, זה בעיקר למחשבים. UPSלא  מר אמנון ארץ קדושה:

 פסק למחשב.-כמו אל מר זוהר נוימרק:

 זה נותן, מר אמנון ארץ קדושה:

 ון.פסק. כן, כן, נכון, נכ-אה, אל מר שחר האס:

אני, אני מבקש באותו גן, שהוא גן ילדים שהוא עדיין עם אסבסט תיתן לו  מר שי קינן:

 קדימות בסדר?

 איפה יש גני ילדים עם אסבסט? מר אמנון ארץ קדושה:

 יש גן ילדים אחד בעיר עם אסבסט. מר שי קינן:
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 תעבירו את הכתובת. מר אמנון ארץ קדושה:

 איפה יש? או. קיי. מר מוטי ששון:

רגע, לגבי, אין לי יותר מדי שאלות. רמזורים, אמרתם בישיבה שזה עובר  מר בר שי:

 חלק מזה לנת"ע, לנתיבי אילון.

 ניהול. מר אמנון ארץ קדושה:

 אז למה ההוצאה הזאת? מר בר שי:

 אבל זה לא כל הרמזורים בעיר עוברים. מר רחמים בינוני:

 היועצים החיצוניים מה זה ההוצאות האלה?הבנתי כמעט, או. קיי. ובכללי  מר בר שי:

אתה צריך לכל מיני  תכנונים של צמתים והכול אתה צריך יועץ חיצוני  מר רחמים בינוני:

 שיעשה לך את התכנון.

 זה עבודה חד פעמית? למה היא לא בשוטף? מר בר שי:

 כן. מר רחמים בינוני:

 אה, חד פעמית. מר בר שי:

 צומת אז הוא עושה תכנון רק לצומת הזה.אם זה  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא, רציתי לוודא. או. קיי. מר  בר שי: 

 לפני שאתה מקבל הרשאה ממשרד התחבורה אתה צריך להביא את התכנון.  מר רחמים בינוני:

 הפרויקט של מזרקי אפיפן זה חובת מדינה נכון? זה עבר החלטת ממשלה? מר שחר האס:

 לו אני חושב שיונת עדכנה את זה בפעם הקודמת.כן, אפי מר אמנון ארץ קדושה:

 זה חוק, חוק. גב' נעה צ'פליצקי:

 זה חוק.  מר זוהר נוימרק:

 יופי של חוק, כל הכבוד.  מר שחר האס:

 מה לגבי הבריכה הלימודית? אני רואה כל שנה מעבירים את התקציב. מר ניסן זכריה:

 לא, לא, לא. פעם ראשונה, החדש.  מר מוטי ששון:

 למה? ר ניסן זכריה:מ

אתה אולי נזכר בקטע שהיינו צריכים לשלם לחברת הנכסים של ההסתדרות  מר מוטי ששון:

מיליון ש"ח. אז שילמנו להם ועכשיו זה התכנון של  18-אז שילמנו את ה

 הבריכה.

 מיליון.  23אבל זה לא תכנון, זה כבר תב"ר של  מר ניסן זכריה:

 ובנייה. זה בנייה. תכנון מר מוטי ששון:
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 אז זה יבוצע השנה? מר ניסן זכריה:

 כן, תכנון ובנייה. מר רחמים בינוני:

 מה? מר מוטי ששון:

 זה יבוצע השנה? מר ניסן זכריה:

 אם יבוצע השנה? מר מוטי ששון:

 יבצעו את זה השנה? מר ניסן זכריה:

 , ברגע שאתה מחליט על פרויקט מסוים הוא צבוע. 2023-ב מר מוטי ששון:

 כן, כן, ברור לי. אבל איפה זה עומד כרגע? ניסן זכריה: מר

 איפה זה עומד? מר מוטי ששון:

 נעביר את התב"ע כבר בישיבה הבאה. מר זוהר נוימרק:

 עכשיו כרגע אתה בתכנית אדריכלית ואתה מתחיל לבנות. מר מוטי ששון:

חסנים של הקבלן, יש לי שאלה נוספת. בדחסנים עצמם של הקבלן, יעקב. בד מר ניסן זכריה:

דחסני אשפה יש מצלמות. יש לו גם מוקד. בדחסנים של העירייה אין 

מצלמות. השאלה אני לא מצאתי פה, אני הבנתי שהולכים לשדרג את זה, לא 

מצאתי אם יש פה תקציב לשדרוג, אתה יודע על מה אני מדבר מנכ"ל 

 העירייה?

פי משקל. לא, אני אומר יש פינוי ויש גם אני אגיד לך מה. העירייה מפנה ל מר רחמים בינוני:

 משקל. אז אתה אומר מה, לשים מצלמה כאילו,

 לא, לא, זה לא רק משקל. זה גם לתיקון, לא, מר ניסן זכריה:

 כאילו מה, לראות אם הנפח עולה? את הנפח? מר רחמים בינוני:

 לא, לא, יש מצלמות. מר ניסן זכריה:

 שאיות?המצלמה על המ מר אמנון ארץ קדושה:

כן. במשאיות יש מצלמה, יש גם מוקד גם שעובד עירייה יושב שם ומסתכל.  מר ניסן זכריה:

זה משהו באמת, משהו מאוד מתקדם וזה. אבל העירייה מצד שני אין לה 

 את, אין לה את, לא הבנתי. 

שמנו מצלמות לרכבים. המנכ"ל אישר לרכבי אשפה לשים מצלמות כבר. יש  מר רחמים בינוני: 

 פה סעיף על מצלמות.

 אז שאלתי אם זה מופיע, לא מצאתי את זה. מר ניסן זכריה:

 יש, יש. אני אמצא לך את זה עוד מעט.  מר רחמים בינוני: 

 טוב, הלאה.  מר מוטי ששון:
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אני רוצה לשבח את זה ששוב אנחנו רואים את התב"ר של שבט עתיד על  מר שחר האס:

הקודמות אני חושב שאני מאוד מאוד  תכנון והקמתו. רק שבשונה מהפעמים

מקווה שגם נעלה ונצליח לממש אותו ולקדם אותו ושאכן סופסוף קריית 

אילון תקבל את שבט הצופים הראוי לה והעלינו את זה כל כך הרבה פעמים 

פה במועצה ואני שמח לראות שזה מתקדם ואני מקווה מאוד שבימינו אמן 

 ב להם. הם יקבלו את שבט הצופים שכל כך חשו

 מיליון? 4-אופני דן. אופני דן ראיתי שמתקצבים ב מר בר שי:

 זה הפרויקט של שבילי האופניים. מר רחמים בינוני:

 זה לא פרויקט שהוא ארצי? למה אנחנו משלמים עליו? מר בר שי:

לא, הם עושים לך את השבילים. אתה את הפיתוח, נכנס עכשיו, יש בגן הרצל  מר ארז ניסים:

אמורים להיכנס במרץ עכשיו על כל השביל. אז הם נותנים לך את  א' וב'?

השבילים. אם אני כבר נכנס אז אני כעירייה עושה כבר את הכול ומסדר 

 הכול.

 סבבה. מר בר שי:

 אמנון יש בתקציב כסף לפילבוקס?  מר קובי מכלוף:

 לפילבוקס? עצמו כאילו?  מר אמנון ארץ קדושה:

 וף יש לו פרויקט, יש לו כסף הוא עושה את הפרויקטים.יש גנים ונ מר מוטי ששון:

 לא, אני מדבר שם צריך, תראה הפילבוקס זה איך אומרים, מר קובי מכלוף:

 השנה שידרגנו את זה. מר אמנון ארץ קדושה:

זה משהו שהוא כאילו גם היום אנשים, ילדים לא מכירים את המקום מרוב  מר קובי מכלוף:

 שהמקום נראה פח.

 נכון, אני מסכימה איתך. נעה צ'פליצקי:גב' 

 השנה היינו שם, החלפנו את הריצוף כי הוא כבר היה מה שנקרא שבור. מר אמנון ארץ קדושה:

 מיליון בקלות.  30מיליון,  10-20אמנון שם צריך לעשות שיפוץ של  מר קובי מכלוף:

 וזה מקום ששומר על, גב' נעה צ'פליצקי:

 . טוב חבר'ה, יש שאלות?בר שי, שחר מר מוטי ששון:

 ראיתי רק את הפרויקט הצללה של הגן המרוצף בגולדה.  מר שחר האס:

 ,4.7יש סעיף  מר מאיר חלבי:

 רגע, רגע, הוא שואל. מר בר שי:
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אה, הגן החדש? המתקן? אתה מדבר  על מה אנחנו מדברים? באיזה חלק זה? מר שחר האס:

 בפינה מה, החדש שם? מה, על ההצללה של גולדה. ההצללה של גולדה זה 

 סעיף? מר אמנון ארץ קדושה:

תגיד לי את הסעיף ואני אגיד לך על מה מדובר. יש רכבת קלה, יש הצללות  מר רחמים בינוני:

 של הרכבת הקלה.

יכול  4.0.8.2לא, לא. הצללת גן המרוצף החיצוני בגולדה, זה מה שרשום. זה  מר שחר האס:

 ללת הגן המרוצף החיצוני בגולדה. עשו בגולדה,. הצ8.2.9. פרק 8.2.9להיות? 

 בפינה נו. מר מוטי ששון:

 בפינה של גולדה עשו שם מתקני כושר. זה זה? מר שחר האס:

 כן. כן. מר רחמים בינוני:

 בטוח? מר שחר האס:

 כן, כן. מר רחמים בינוני:

 כי אין שם הצללה כרגע. מר שחר האס:

 קולוב?מה זה הצללה ברחוב סו מר מאיר חלבי:

סוקולוב למעשה בגלל שאין, בגלל הרכבת הקלה אין עצים. גם אי אפשר  מר ארז ניסים:

 לשקול עצים לאורך סוקולוב בחלק מהמקטעים.

 אבל מתי אנחנו יוצאים, עכשיו לעבודה או, מר מאיר חלבי:

. כרגע בשלב התשתיות אתה חייב 2-ואינפרה 1-לא, מאחר וכרגע יש אינפרה מר ארז ניסים:

כשיו לעשות את ההצללה כי אחרי זה לא ניתן יהיה לעשות את ההצללה. ע

 ולכן כרגע הם עושים. 

 אה, או. קיי.  מר מאיר חלבי:

 במקום עצים שם. מר רחמים בינוני: 

 מתקן הנינג'ה זה מתקן חדש או שאנחנו מדברים על, מר שחר האס:

 החדש, בפארק פרס.  מר ארז ניסים:

 כבר קיים.פארק פרס  מר שחר האס:

 עושים עכשיו. מר ארז ניסים:

 בפארק פרס. בפארק פרס עושים. מר זוהר נוימרק:

 אין לך נינג'ה שם. מר ארז ניסים:

 יש לך מכשירי כושר שם. מר שחר האס:
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 לא, נינג'ה נינג'ה. מר ארז ניסים:

 נינג'ה זה שונה.  מר רחמים בינוני:

פילבוקס? באמת אבל, באמת. למה? מוטי למה אתה לא משקיע קצת ב מר יעקב אחדות:

 המקום הזה כל כך טוב.

 מי אמר שלא משקיעים? מר מוטי ששון:

 אני אומר אמת. אני אומר לך אמת, מר יעקב אחדות:

 חכה, חכה. מה עשיתם השנה?  מר מוטי ששון:

שנה לא הייתי שם. עברתי שם לפני איזה שבועיים וחצי, אותו דבר.  40אני  מר יעקב אחדות:

זוכר, אותו דבר בדיוק. אני עוד זוכר שהיה שם תערוכת פרחים, הביאו  אני

שם, דיקה את נשיא המדינה. היה נראה כמו בן אדם. היום זה הכול על 

 באמת. 

 גם זה, מר מוטי ששון:

 רק פרס, פרס. תחליפו את השם.  מר יעקב אחדות:

 לא יפה. מר מוטי ששון:

 לא, באמת. מר יעקב אחדות:

 לא יפה, לא יפה. ן:מר מוטי ששו

 לא, תשקיעו גם שם.  מר  יעקב אחדות:

גם שם יש סעיף וגם ימשיכו לשפץ שם. רק כמות האנשים שבאה היא גדולה  מר מוטי ששון:

 מאוד. 

 למי, לשם לפילבוקס?  מר יעקב אחדות:

 מה חסר בפילבוקס? מר ארז ניסים:

 שם לעשות? כל הבריכה הזאת כבר זה, זה כבר מה יש  מר יעקב אחדות:

 השנה החלפנו את הריצוף שם. מר אמנון ארץ קדושה:

 איפה? גב' נעה צ'פליצקי:

 היה ריצוף. במפלים שם, הכול היה שבור. החלפנו. מר אמנון ארץ קדושה:

 רק רציתי לשאול, מר שחר האס:

 אני אראה לך תמונות. מר אמנון ארץ קדושה:

של המצלמות בעיר עם המטרו והכול. יש את כל נושא המצלמות, הרישות  מר שחר האס:

אין איזושהי כוונה להתרחב גם לאזורי התעשייה ולהרחיב שם גם את 

 התשתיות?
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מיליון ש"ח שמושקעים במצלמות בסך הכול. יש פה כמה  2.3יש פה  מר רחמים בינוני:

 פרויקטים,

 עכשיו השקענו מיליון ש"ח רק בקו, בתשתית המטרו.  מר ארז ניסים:

 בתשתית המטרו. אבל אזור התעשייה בינתיים לא מקבל תקציב. האס:מר שחר 

עכשיו עושים את הסיבים במיליון ש"ח באזור התעשייה. נגמור את זה ואז  מר ארז ניסים:

 נעשה.

 זה יהיה כמו דובאי. מר חיים זברלו:

 זה חשוב, הוא צודק, עזוב.  מר ארז ניסים:

 מצלמות פעילות? 400ארז יש לנו כרגע כמעט  מר יעקב מזרחי:

 .400-יותר מ מר ארז ניסים:

 ? פעילות?400-יותר מ מר יעקב מזרחי:

 כן. מר ארז ניסים:

 . 258איך? מלפני חודש במועצה הוא אמר  מר יעקב אחדות:

 של פרפרת, עוד כמה נקודות. 30הוא עכשיו חיבר עוד. חיברנו עוד  מר ארז ניסים:

 יש שליטה על כולם? מר חיים זברלו:

 כן. כן, במוקד אתה יכול לראות.  ר ארז ניסים:מ

 ארז, מר מאיר חלבי:

ארז מבחינת הצללות של גנים וגינות, איפה אנחנו עומדים מבחינת גם  מר שחר האס:

 התב"רים שאנחנו מוציאים לזה כרגע וגם החוסרים בעיקר?

 עוד פעם, עוד פעם תחזור על השאלה? מר רחמים בינוני: 

של גנים וגינות. גינות ציבוריות, נתחיל בגינות ציבוריות. ראיתי שיש  הצללה מר שחר האס:

 פה איזו הצללה,

מיליון ואם הוא צריך הצללה הוא גם  4יש פה תב"ר של שיפוץ גנים שזה גם  מר רחמים בינוני:

 עושה את זה מכאן.

ים. לא, לא, אני מדבר על גינות, אז בוא נדבר רגע על גינות ציבוריות לא גנ מר שחר האס:

 לא. 

 גנים זה גינות ציבוריות. שדרוג גנים ציבוריים. מר מוטי ששון:

 כמה היום לא מוצללים אתם יודעים לומר? מר שחר האס:

 אני לא יודע לומר. מר אמנון ארץ קדושה:
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 יש תכנית עבודה שוטפת, אפשר לבדוק.  מר מוטי ששון:

 כמה לא מוצלל? מר קובי מכלוף:

 הלאה. טוב,  מר מוטי ששון:

 אני סיימתי.  מר שחר האס:

 או. קיי. מי בעד? מר מוטי ששון:

 תכנית אב לניוד חניה זה כחול לבן? מר מאיר חלבי:

 צריך לגבות כסף עבור חניה בכחול לבן.  1.1.2024-חבר'ה העבירו חוק שב מר מוטי ששון:

הערה אחת, החברה הכלכלית עושה פיילוט כמו שאתם  אני רק רוצה להעיר מר שחר האס:

בטח יודעים פה למטה בחניה, חניה מסתובבת, קרוסלת חניה. עוד מעט זה 

 ממש בתהליכי בנייה ועוד מעט כבר עתיד להסתיים. 

 בוא נראה איך זה יעבוד. מר מוטי ששון:

 לא מעט בזה.אז נסו, תתנסו ותנו פידבקים כי החברה הכלכלית משקיעה  מר שחר האס:

 אנחנו נסענו לירושלים. מר מוטי ששון:

 זה פרויקט מאוד מאוד מעניין שכדאי לבדוק אותו.  מר שחר האס:

 זה בחזית לא יפה. מר יעקב אחדות:

 עזוב, לא יפה, לא יפה יש מצוקת חניה מאוד מאוד רצינית. מר שחר האס:

טוף את זה בעיצוב. זה לא יהיה רק לגבי הלא יפה, אנחנו גם מתכננים לע מר אמנון ארץ קדושה:

 הברזלים.

 אז תעשו פרסומות. מר שחר האס:

 אז זה העיכוב שהיה עכשיו בגלל, מר ארז ניסים:

 חבר'ה זה ניסיון. מר מוטי ששון:

 אנחנו כרגע בפיילוט, יעבוד טוב, מר אמנון ארץ קדושה:

 יהיו הרבה פיילוטים השנה נראה לי. מר יעקב מזרחי:

 טוב חברים, :מר מוטי ששון

 יהיו הרבה פיילוטים. מר יעקב מזרחי:

וסגירת תב"רים  2023-2024חברים מי בעד אישור תקציב הפיתוח לשנת  מר מוטי ששון:

בצד התקבולים ובצד התשלומים על פי  ₪ 381,084,000שמסתכמים רגע, 

, 2, 1, אמנון ארץ קדושה. מי בעד? 1.12.2022-המכתב של גזבר העירייה מה

בעד אין נגד אין  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5 ,4, 3

 .אושר נמנע.
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 כל הכבוד. מר יעקב מזרחי:

 

 2022תב"רים לסגירה לשנת  .3

תב"רים לסגירה, קיבלתם רשימה. קיבלתם תב"רים לסגירה, שחר, קיבלתם  מר מוטי ששון:

עודפים. אנחנו סוגרים  תב"רים לסגירה. תב"רים שהסתיימו, יש לנו קצת

 את זה מעבירים את זה לטובת התב"רים פה.

 ש"ח. 7,000כל הסיפור זה  מר אמנון ארץ קדושה:

 בסדר. מי בעד? מר מוטי ששון:

 ש"ח? 7,000 מר שחר האס:

  אושר.בעד, אין נגד אין נמנעים.  20, עוד פעם פה אחד. 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 הישיבה ננעלת. :מר יעקב מזרחי

 הישיבה ננעלת. מר מוטי ששון:

אדוני ראש העיר, אני באמת בבקשה ממך. יש פה חניה שהיא אמורה לשמש  מר יעקב אחדות:

ואחרי זה פותחים את השער לכל  17:00את עובדי העירייה עד שעה 

שיהיה לנו  21:00תסגרו את זה עד שעה  התושבים. כשיש ישיבת מועצה אולי

 איפה לחנות. אין מקום לחנות פה. 

 רעיון, אתה צודק. מר יעקב מזרחי:

 זה נורא.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אין מקום לחנות.  מר יעקב אחדות:
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